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Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 8.30 do 19.30 ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Sončno nabrežje 2 
telit 040 41 o 743 ? r PRODAJALEC
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Je komu sploh jasno kam gremo?
Iztok Mlakar bi zapel, da hudiču v rit, vendar se bojim, da odgovor ni tako preprost. Vprašanje je 
namreč treba umestiti v določen prostor in čas. Nekateri gredo namreč nekam, drugi pa nekam 
drugam. To ne bi bilo nič narobe, če ne bi eni šli v dobro, drugi pa v slabo.
(Mef) Če bi hodili v krogu sicer ne bi 
bilo tako slabo, kot je hoja po spira
li navzdol. In Izola je, kot vse kaže, 
ubrala prav to pot. Tako vsaj pravijo 
ljudje, ki jih srečujem na vseh mo
gočih koncih mesta in vse bolj se 
zdi, da smo vsi skupaj zabredli v 
nekakšno globoko depresijo.
To je, seveda, nevarno stanje, ki ga 
je mogoče zdraviti z močnimi zdra
vili, ki jih varijo v Bruslju in v Med
narodnih finančnih inštitucijah, 
predpisali pa so jih že Grkom, Ircem 
in Portugalcem, v vrsti pa že čaka 
nekaj novih pacientov.
Zdravilo ima celo vrsto stranskih 
učinkov. Poleg krčenja denarja za 
plače, krčenja denarja za investicije, 
podaljšanja delovne dobe, zmanjše
vanja socialnih pravic in podobnega

lahko med stranske učinke štejemo 
tudi jezo, nezadovoljstvo, obup, 
štrajke in skorajda upor ljudi, ki do
bijo takšen odmerek antidepresiva 
iz Evropskega kliničnega centra.
Te dni so evropski sindikalisti odšli 
na vseevropski protest v Bruselj in 
tako dejansko pokazali, da so bolj te
levizijski kot pravi sindikalisti, kajti 
medtem so jim doma zaprli kakšno 
tovarno, napadli kakšno nezavaro
vano poštno delavko ali poslali na 
jug nekaj deset ali sto delavcev iz 
nekdanje Juge.
Obnašanje sindikalistov ob zadnjih 
referendumih je pokazalo, da so se 
odločili za življenje, podobno živ
ljenju političnih strank. Sicer pa: 
ali veste kdo je predsednik vašega 
sindikata?

Ampak, saj niso edini, ki hodijo v 
krogu. Novinarji nismo nič boljši. 
Kako sicer razumeti, da so novinar
ski kolegi iz Primorskih novic brez 
besed sprejeli dejstvo, da jih je nek
danja direktorica, po sklepu sodi
šča, olajšala za dobrega pol milijona 
eurov, ki bi jim v teh težkih časih še 
kako prav prišli. Pa niso rekli nič.
In mi tudi ne rečemo nič. Ne reče
mo recimo tega, da bi bilo bolje, če 
bi nekateri ljudje molčali, ker niso v 
življenju prebrali ene resne knjige 
in jim je težave delala osnovna šola, 
zdaj pa se pogovarjajo urejanju mi
rujočega prometa, o parkiriščih, o 
urejanju mesta in o občinskih pro
storskih načrtih. Mi pa nič.
Iztok Mlakar je zapel: Puobi, used- 
ma se! Če že ne vemo, kam gremo.

Veterani
V spomin na zlata leta 
izolskega nogometa, 

ko je priznala še Benfika, 
da od naših malo cvika, 
smo se zbrali na igrišču 

na našem starem delovišču 
in složno vsi ugotovili: 

Igrišče so nam spremenili.
Je dvakrat daljše kakor prej 
in širše preko vsakih mej. 

Koga briga, če smo izgubili, 
da smo le pivo za doping dobili.

SREČANJE GENERACIJ
V soboto bo v Izoli velik športni 
dan, ki se bo zvečer prevesil v 
kulturni dan.
Dopoldne in popoldne bodo v 
večini športnih klubov pripravili 
zanimiva tekmovanja na katera 
vabijo vse svoje nekdanje špor
tnike, zvečer pa bo v Letnem 
kinu Arrigoni še kulturno zabav
ni del programa z nastopi števil
nih izolskih glasbenikov.

Vsem bralcem Mandrača 
čestitamo ob Dnevu državnosti 
in 20. obletnici samostojnosti 
Republike Slovenije

WWW.NAKUPI.NET

@ BANKA KOPER komunala
izo/a -isola
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jul Odstopil ali odstopljen?
V torek zvečer smo prejeli sporočilo za javnost v katerem nas svetnik IJN in bivši podžu
pan, Darko Grad, obvešča, da je odstopil od vseb funkcij v stranki Izola je naša. Nekaj 
minut kasneje je prišlo sporočilo stranke, da je bil Darko Grad izključen iz stranke IJN.

Starodobniki na prenatrpanem trgu

Da v stranki Izola je naša ni vse tako, 
kot bi moralo biti v stranki, ki je ven
darle dosegla strankarsko zmago na 

° volitvah občinskih svetnikov, je bilo 
^ moč razbrati že na nekaterih sejah 
I občinskega sveta v novi sestavi pa tudi 

zato, ker nekaterih svetnikov na seje 
niti ni bilo.

V soboto je iz Bernardina na pot po Slovenski Istri krenilo okoli sto av
tomobilov in motorjev, udeležencev že 15. relija starodobnikov Adria 
Classic. Lastniki so bili iz Slovenije, Hrvaške, Italije, Avstrije in Nemčije, 
najstarejši avtomobil na prireditvi pa je bil ameriški Hupmobile iz leta 
1922, najstarejši motocikel pa je bil Terot 350 iz leta 1926. Trasa letoš
njega relija je vključevala vožnjo mimo piranskega obzidja na osrednji 
Tartinijev trg, pa v Sveti Peter, Koper in Izolo. V Izoli prav veliko možno
sti za parkiranje niso imeli, saj na trgu velja nov režim in, seveda, nihče 
ni želel odstopiti brezplačnega parkirnega prostora.

Praznovanje prvega poletnega dne
Ponovno se je pričelo tako pričakovano poletje. V vrtcu Mavrica smo 
ga obeležili praznično - z glasbo, plesom, rajanjem, igro z milnimi 
mehurčki ... posladkali smo se s sadjem in keksi, žejo pa potešili s 
čajem. Pred že močnim soncem smo se zaščitili s klobučki in pobe
gnili v prijetno senco, ki nam jo nudi naše zeleno igrišče. Ne glede 
na to, kje in na kakšen način boste preživljali poletje... VAM ŽELIMO 
PRIJETNE POČITNICE! 3. paviljon, enote Školjka, vrtca Mavrica Izola

Parecag 31, tel.: 05 67220 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
zo parke, vrtove, cvetlična korita...

Kozana Prešeren ima več kot opravičljiv zdravstveni razlog in jo bo že 
na naslednji seji v svetniških vrstah nadomestil Mario Gergeta, bivši 
župan dr. Tomislav Klokočovnik pa se je po porazu na volitvah odrekel 
politični karieri in ga bo na svetniškem sedežu zamenjal dr. Tomislav 
Vitezica. Predvsem pa je bilo opaziti nekatere razlike v stališčih med 
vodilnimi ljudmi stranke, tako da dogodki, ki so sledili niti niso tako 
presenetljivi. Svojo odločitev o odstopu je Darko Grad pojasnil tako-le: 
Spoštovani,
danes, 21.06.2011, ob 19.00 uri sem nepreklicno odstopil iz vseh funkcij 
v stranki in iz stranke Izola je naša.
Že nekaj časa predsednik stranke Tomislav Klokočovnik poskuša umiriti 
v stranki določene strasti nekaterih članov, ki so uperjeni proti meni in 
mojemu delovanju in članstvu v stranki. Čeprav razumem njihove razlo
ge izhajajo iz različnega pojmovanja delovanja stranke v opoziciji.
Že v prejšnjem mandatu sem večkrat kritiziral ravnanje takratne opo
zicije, ki je nasprotovala vsemu, kar je predlagal Župan oziroma IJN z 
edinim ciljem zrušiti Zupana in pridobiti politične točke, pri tem pa je 
bila pripravljena žrtvovati tudi dobre, za razvoj kraja pomembne projek
te. Tako kot takrat, tudi sedaj ko sem v opoziciji, ne morem in ne znam 
razmišljati in delati drugače. Še več, če prejšnja opozicija ni tega znala, 
imamo zdaj mi priložnost, da pokažemo kako se to počne in s konstruk
tivnim načinom pripomoremo k razvoju našega kraja, ki je ravno zaradi 
političnih zdrah že tako ali tako preveč zaostajal. Poslanstvo izvoljenih 
svetnic in svetnikov ni namreč borba za oblast, marveč borba za razvoj 
in dobrobit občanov.
V letu 2006 sem v dogovoru z g. Popovičem, g. Klokočovnikom in 
g. Gantarjem organiziral ustanovitev sestrske stranke Izola je naša v Izo
li. Verjel sem, da bo naša stranka oz. vse tri sodelujoče obalne stranke 
Koper je naš, Izola je naša in Piran je naš predstavljala protiutež vse 
ostrejšemu brezvsebinskemu boju za oblast med levico in desnico. S sre
dinsko usmerjenostjo, z posvečanjem vsebinskim problemom in spošto
vanju stroke in strokovnih in ne političnih rešitev, z večjo dostopnostjo 
in razumevanjem težav posameznika, z združevanjem različnih pogle
dov (temeljna načela zapisana v osnovnem dokumentu stranke) bi 
naše gibanje moralo in lahko zasenčilo črno beli boj za oblast. Tudi v 
državnem merilu, ko bi takšen pristop še posebej danes, v času popol
ne politične blokade razvojnih programov države, pomenil pomemben, 
svež veter. Žal je ta vizija kmalu po volitvah 2006, zaradi nesoglasij med 
tremi predsedniki sesterskih strank, začela bledeti. Prepričan sem, da bi 
takrat z malo več vloženega truda lahko in morali prebroditi “poporod
ne” težave.
Stranka svojo moč, modrost in velikost najbolje pokaže v opoziciji. Ker 
moji, do sedaj strankarski kolegi, ne vidijo poti te stranke v smislu ure
sničevanja temeljnih načel stranke in postaja stranka Izola je naša kla
sična politična stranka v brezvsebinskem boju za oblast. Tako je osnov
na vizija te stranke izbledela do konca.
Ker ostajam načelen, zvest načelom zapisanim v temeljnem dokumentu 
stranke, predvsem pa, ker so to tudi moja osebna načela, izstopam iz 
stranke Izola je naša. Svoje delo v občinskem svetu bom nadaljeval kot 
samostojni občinski svetnik. Darko Grad

SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet 
enoletnic....

Izola

Piran ^7

Portorož V J
J Šared

: Lucija

Sečovlje^ Parecag

Vsega deset minut kasneje pa so nam iz sedeža stranke Izola je naša 
poslali sporočilo za javnost, ki se glasi tako-le:

Darko Grad izključen iz stranke IJN
Danes, v torek 21.6.2011, ob 19. uri, sta se sestala Svet stranke in Izvršni 
odbor stranke Izola je naša. Na seji organov, smo člani le-teh sprejeli 
sklep, ki stopi v veljavo takoj. S sprejetim sklepom smo izključili svojega 
člana g. Darka Grada in ga v skladu s sprejetimi internimi obveznostmi, 
pozvali k vrnitvi mandata občinskega svetnika.

Predsednik stranke Izola je naša, Dr. Tomislav Klokočovnik
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Občina

Četrtkova redna seja občinskega sveta bi morala biti predvsem nepremičninska 
a seje na dnevni red prikradlo nekaj vsebinsko zelo zanimivih točk.
Uvodna točka dnevnega reda 
bo namenjena Predlogu sklepa
0 potrditvi dokumenta identifi
kacije investicijskega projekta 
(DIIP) za projekt »Oskrba pre
bivalstva s pitno vodo Obale in 
Krasa.
Osnovni cilj projekta je zagoto
vitev zanesljive oskrbe prebival
cev celotnega območja (trajnost 
oskrbe, ustreznost vodne količi
ne, rezervni vodni viri) s kako
vostno in varno pitno vodo na 
stroškovno učinkovit način, pri 
čemer bo obalnim občinam za
gotovljena dodatna količina 200
1 vode/s, kar pomeni skupno 
300 1 vode/s. Prav tako je sku
pen cilj ta, da se za ta projekt, 
na podlagi skupnih aktivnosti, 
pridobijo znatna nepovratna 
sredstva Kohezijskega sklada za 
obdobje 2007 - 2013 in sredstva 
proračuna RS, saj vrednost pro
jekta presega zmožnosti občin
skih proračunov.
Nato bodo svetniki obravnavali 
spremembe in dopolnitve od
loka o občinskem pristanišču 
Izola. Gre za dopolnitev že spre
jetega odloka. Zaradi potrebe po 
večjih operativnih površinah, ki 
jih ribiči potrebujejo za izvajanje 
ribiške dejavnosti na kopnem, 
je bil v L fazi izgradnje ribiške 
infrastrukture zgrajen tudi šotor 
na parceli mestne komunalne

deponije, ki pa ni bil financiran 
iz sredstev razpisa Ministrstva 
za kmetijstvo, gozdarstvo in pre
hrano, ampak iz občinskega pro
računa ravno zaradi dejstva, ker 
je bila gradnja izven določenega 
območju ribiškega pristanišča. 
Po seriji nepremičninskih točk, 
kjer bo občina skušala proda
ti nekatere manj pomemebne 
površine in objekte bo na vrsti 
predlog sprememb in dopolni
tev odloka o registraciji, ceplje
nju, označevanju in reji psov ter 
o postopku z neregistriranimi in 
necepljenimi psi. Gre le za spre
membo tolarjev v evre ob kazno
vanju za omenjene prekrške.
Ob koncu bodo svetniki prisluh
nili tudi poročilu delovne skupi
ne za pripravo novega predloga 
cen komunalnih privezov in 
informacijo o pripravi Odloka 
o pospeševanju razvoja in rasti 
gospodarstva v Občini Izola; 
Sicer pa je v današnjih uradnih 
objavah objavljen nov, korigi
ran cenik plačljivih parkirišč v 
Občini Izola. Župan je namreč 
prisluhnil upravičenim pripom
bam občanov in predlagal zniža
nje cene mesečnih dovolilnic za 
parkiranje na Lonki ter nekoliko 
uskladil cene parkiranja v mestu 
nasploh. Zanimivo je, da so proti 
znižanju glasovali tisti svetniki, 
ki so pred mesecem dni sprejeli 
bistveno višje cene.

Malo oljkarjev je registriranih
Na Ministrstvu za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano (MKGP) se je na usta
novni seji sestal Svet za oljkarstvo, katerega člani so bili z odločbo ministra 
imenovani 25. maja 2011. Na seji, katere se je udeležil tudi minister mag. 
Dejan Židan, so za predsednico sveta izvolili Mileno Bučar Miklavčič, vo
djo Laboratorija za preizkušanje oljčnega olja pri Univerzi na Primorskem 
- Znanstveno raziskovalnem centru Koper (UP ZRS Koper) in LABS d.o.o., 
za podpredsednika pa Marinka Hrvatina, predstavnika zadruge Oleum 
Nostrum. Prejšnjemu Nacionalnemu svetu za oljkarstvo je štiriletni mandat 
potekel 24. aprila 2011.
Člani sveta so na današnji seji razpravljali o petletnem programu Poskusne
ga centra za oljkarstvo, ki obsega dejavnosti od zagotavljanja kakovostnega 
izhodiščnega sadilnega materiala različnih sort do analiz oljčnega olja. Svet 
je tudi sklenil, da MKGP obvesti pridelovalce in predelovalce glede zakon
ske obveze v zvezi z vpisom v registre MKGP s področja oljkarstva, saj 
jih je v te registre vpisanih zelo malo.

Občinski svet Občine Izola je uvrstil projekt »Izolske poti« v načrt razvojnih 
programov, skupaj s KS Korte in predstavniki podeželja pa so ugotovili, da je treba 
spremeniti obstoječo in predlagano traso poti ter poti povezati v smiselno celoto.
Temeljni cilj noveliranega projekta 
»Izolske poti« je obogatitev špor- 
tno-rekreacijskih kapacitet občine 
z vzpostavitvijo kolesarskih, po
hodnih in učnih poti v zaledju ob
čine, ki bo širši javnosti približala 
v celoto povezane lokalne kulturne 
in naravne znamenitosti, kot značil
nost izolskega podeželja. Skladno 
z vrednostjo ocenjene investicije je 
spremenjena tudi vrednost investi
cije, ki temelji na projektantski oce
ni in znaša z DDV 177.913,56 EUR, 
kar pomeni, da bi ob 85% sofinan
ciranju projekta znašal delež Obči
ne Izola 28.189,2 EUR in DDV, kar 
skupaj znaša 57.841,46 EUR.
Občina Izola namerava prijaviti 
projekt »Izolske poti« na javni raz
pis ..obnova in razvoj vasi", ki je 
prav zdaj odprt pri Ministrstvu za

kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. 
Predmet javnega razpisa je dodeli
tev nepovratnih sredstev za ureditev 
komunalne in prometne infrastruk
ture ter povezav v naseljih in tako k 
ureditvi vaških jeder kot celote. 
Investicija predvideva vzpostavitev 
dveh poti oziroma tras z izhodiščem 
v naselju Šared, v skupni dolžini 18 
km. Investicija predvideva ureditev 
oziroma investicijsko vzdrževanje 
obstoječih poti tako, da bodo omo
gočale varno uporabo pešcem in ko
lesarjem na relaciji 13 spomenikov, 
vpisanih v Register nepremične kul
turne dediščine, obenem pa bodo 
povezale podeželje z mestom. Pro
jekt predvideva povezavo nasled
njih naselij: Baredi, Cetore, Korte, 
Malija, Medljan, Šared in Izola.

ur

Delavci Pošte Slovenije nismo samo številke in statistika
Pretreseni smo nad dejstvom, da je naša sodelavka na Pošti Kresnice zaradi 
ropa Pošte izgubila življenje, nismo pa presenečeni, da se je to pripetilo. Že 
ves čas od kar delujemo kot sindikat, delodajalca opozarjamo, da na pošti 
ni dovolj poskrbljeno za varnost delavcev. Na sestanku s poslovodstvom 
po ropu pošte Črni Kal, kjer je delavka utrpela hude telesne poškodbe, smo 
opozorili na pomankljive ukrepe varovanja zaposlenih. Po izjavah odgovor
nih iz Pošte Slovenije se dodatni varnostni ukrepi ne bodo izvedli, ker so 
stroški za njihovo izvedbo nesorazmerni njihovim učinkom. Javnost seve
da ne ve, da imamo na poštah uveden videonadzor, vendar se izvaja samo 
v prostorih za zaposlene. Naši vodilni so očitno ugotovili, da imajo večje 
stroške, kot z ropi pošt, z manjki, odtujitvami in poškodbani blaga znotraj 
delovnega procesa. Kar z drugimi besedami pomeni, da se jim finančno 
bolj splača uvesti video nadzor na PS nad zaposlenimi in ne v prostorih za 
stranke.
Na sindikatu SPD - KS 90, smo zaskrbljeni, saj praksa kaže, da se ropajo 

predvsem manjše pošte, ropajo pa jih neorganizirani oziroma neprofesio
nalni roparji, ki, zaradi slabega varovanja, vidijo priložnost ter možnost “la
hkega zaslužka”. Podatek, da Pošta Slovenije nameni za varnost letno 1% 
svojih odhodkov, sam po sebi nič ne pove. Zaskrbljujoče je, da se ta denar 
nameni varovanju denarja (nabava posebnih kovčkov) in ne zaposlenih. 
Zaskrbljujoče je, da niso ogroženi samo delavci na poštah, ampak je ogrože
na tudi varnost pismonoš, ki opravljajo svoje delo s prevoznim sredstvom - 
mopedi Hip Hop, ki ne ustrezajo zahtevam delovnega procesa, vprašljivi pa 
so tudi z vidika varnosti. Kljub temu da na te pomanjkljivosti opozarjamo že 
od kar ugotavljamo, da prihaja do okvar in s tem posledično do zakasnitve 
dostave in tudi padcev pismonoš, in kljub temu da je sama PS odkrila 18 
serijskih napak na mopedih, teh motorjev še vedno niso odstranili. Upamo, 
da tudi v tem primeru ne bo potrebno, da se zgodi tragičen dogodek, preden 
se bo začelo premikati.
Kljub temu da naši dosedanji in prihodnji pozivi žrtve tega tragičnega deja
nja ne morejo obuditi in svojcem ne morejo olajšati bolečine, pa bi morali 
subjektivno in objektivno odgovornim morali potrkati na njihovo vest in 
odgovornost, kajti obžalovanje samo ni dovolj. Potrebna so dejanja.
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Izola ne bo več obmejna občina
Po nekajmesečnem iskanju kompromisov, seje končala telenovela z izolskim carinskim pomolov. Rezultat 
je, da kompromisa ni bilo mogoče najti, in se je Občina preprosto odrekla mednarodnemu mejnemu 
prehodu na severnem pomolu. Spremembo pa bodo občutili predvsem turisti.
Občinska služba za stike z javnostjo 
sporoča, da je Občina Izola zado
voljna z ukinitvijo mejnega prehoda 
za mednarodni morski promet. Kar 
ne preseneča, saj se bo končno 
sprostil turistični promet na carin
skem pomolu, ki je v teh poletnih 
mesecih takorekoč sameval.

Vlada RS je na zadnji seji izda
la Uredbo o spremembi Uredbe 
o določitvi mejnih prehodov za 
mednarodni in meddržavni pro
met Republike Slovenije na zu
nanji meji Evropske unije.
S 1. julijem 2011 se tako ukine 
mejni prehod za mednarodni 
morski promet v Izoli.
Uradno sporočilo pravi, da se 
“mejni prehod ukinja v soglasju 
z Občino Izola zaradi majhnega 
prometa in neustrezne infra
strukture za delo mejnih orga
nov.” V resnici pa je bilo že dalj 
časa jasno, da je Ministrstvo za 
notranje zadeve lobiralo za uki
nitev mejnega prehoda v Izoli. 
Razlog je racionalizacija kadrov, 
saj zaradi tistih nekaj plovil, ki so 
na mejni prehod priplula iz Izo
le, je moral en policist čez dan 
stražiti mejni prehod. Policistov 
pa trenutno hudo primanjkuje.

Kjer se kregata dva...
A pogosto kjer se dva kregata, 
je na slabšem tretji. Ves ta čas 
so namreč največ izgubili kapi
tani in lastniki turističnih bark, 
ki turistom nudijo ogled celotne 
državne obale v enem popol
dnevu, saj so njihovi gostje ob 
prihodu v Izolo morali na skri
vaj skakati čez ribiške barke. Na 
carinskem pomolu jim policisti 
niso dovolili pristati, drugega 
primernega mesta pa v Izoli ni. 
Seveda pa s tem početjem niso 
bili zadovoljni na Kapitaniji, kjer 
morajo predvsem skrbeti za var
nost potnikov. Skakanje čez ne
kaj ribiških bark pa to vsekakor 
ni.

Na Občini so zadovoljni
Ob ukinitvi mejnega prehoda je 
župan Občine Izola, mag. Igor 
Kolenc izrazil zadovoljstvo in 
dejal, da bo tako “spet vzpostav
ljena možnost pristajanja turi
stičnih bark na zdaj že bivšem 
carinskem pomolu, kar pomeni 
dodatno priložnost za spodbu
janje turizma v občini. ”
S Kapitanije pa so nam neuradno 
povedali, da bo s 1. julijem če ne 
drugo vsaj ustrezno poskrbljeno 
za goste. Pravijo pa, da bi znalo 
priti do težav v primeru, ko bo 
ob prihajajoči nevihti veliko pio-

I

vil čakalo na mejnem prehodu v 
Piranu. Pred leti, ko se je to že 
zgodilo, je veliko število plovil 
priplulo v Izolo in našlo zato
čišče ravno na “pozabljenem” 
mejnem prihodu. A gre pred
vsem za pozamezne primere, ki 
ob primernem, konstruktivnem 
iskanju rešitev verjetno ne bo 
nemogoče premostiti.
Morda bodo slovensko zastavo 
pogrešali le večerni obalni ribi
či, ki so redno čakali, da se je 
spustila, preden so se odpravili 
na pomol. Izgubili bodo dolgo
letnega prijatelja, če bi radi bili 
nekoliko bolj romantični.

AM

V imenu avta in parkinga - amen
V zadnjem obdobju deluje, kot daje parkiranje ostala edina možna tema za pogovor v Izoli. Eni se z novim 
parkirnim režimom strinjajo, eni mu nasprotujejo, a vsi imajo skupno nekaj: radi parkirajo avtomobil v 
neposredni bližini stanovanja in to takoj. Ritem življenja, pravijo, nam to veleva.
Parkiranje zdaj in takoj. To je bilo 
moč ugotoviti na ponedeljkovi javni 
obravnavi ob predstavitvi projekta 
44 novih parkirnih mest v Livadah.

Ta naj bi bila locirana na območ
ju, kjer je trenutno zelenica med 
sedanjim parkiriščem in Južno 
cesto. In ravno to je nekatere 
zmotilo, saj bi morebitna posta
vitev teh parkirišč zahtevala od
stranitev zelenice, s čimer pa se 
mnogi seveda ne strinjajo.
Z Občine so po javni obravnavi 
sporočili, daje “Občina Izola tre
nutno v fazi pridobivanja grad
benega dovoljenja za parkirišče 
Livade-jug. Krajani Livad so se 
strinjali, da so parkirna mesta 
nujno potrebna, so pa izrazi
li željo, da se ob gradnji novih 
parkirnih mest ohrani obstoječa 
zelenica v čim večjem obsegu.

Večina stanovanjskih blokov v 
naselju Livade je bila zgrajenih 
v osemdesetih letih po takrat ve
ljavnih standardih. Danes ima 
posamezna družina tudi po dva 
do tri avtomobile na parkirišču, 
kar se odraža v pomanjkanju 
parkirnih mest. Na dodatnem 
pločniku med Južno cesto in

ulico Emilia Driolia je možno 
izboljšati parkirno situacijo z 
umestitvijo 44 novih parkirnih 
mest za osebne avtomobile. Nova 
parkirna mesta se bodo funkci
onalno navezovala na obstoječe 
parkirišče, uvoz na parkirišče pa 
bo ostal isti. ”
Po besedah župana Kolenca je re
alno pričakovati izpeljavo projekta 
do konca letošnjega leta. Istočasno 
z gradnjo novih parkirnih mest pa 
bo na tem območju potekala tudi 
obnova vodovoda.
Vsekakor velja omeniti, da ob 
omenjenem parkirišču, ki je za 
potrebe stanovalcev objektivno 
premajhno, pa se to občmočje 
Livad lahko poslužuje tudi maka
damskega v neposredni bližini, ki 
bi ga bilo potrebno le asfaltirati. 
Nekateri krajani pa pravijo, da bi z 
izgubo makadamskega parkirišča, 
parkiranje v Livadah šele postalo 
prava mora. am
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Je bil Prešeren pesnik ali slikar?
Tako se je menda spraševal eden od letošnjih gimnazijskih maturantov na izpitu iz slovenskega jezika. Verjetno ste 
zdaj pomislili, da ne more biti res, toda res seje zgodilo in resje, da je znanje naših dijakov, vsaj v očeh tistih, ki 
smo nekoč obiskovali gimnazijo in druge srednje šole, zelo slabo. Žal pedagoški delavci o tem ne govorijo radi.

Junij je za dijake poseben mesec. Neka
teri štejejo dneve do poletnega oddiha, 
drugi bijejo “krvavo” borbo za pozitivne 
ocene, ki bi naredile to poletje brezskrb
no, dijaki najvišjih letnikov pa trepetajo 
za šolskimi klopmi in s pisalom v roki 
odločajo o svoji prihodnosti.

Odločajo z znanjem logaritmov in 
integralov, s poznavanjem in razu
mevanjem del Byrona, Molierja in 
Trubarja, s poznavanjem azijskih rek 
in pogojih za razvoj turizma, ali pa 
naštevanjem različnih aminokislin in 
pravilnim razumevanjem delovanja 
ogljikovodikov. Odločajo torej z zna
njem, ki pa ga menda letos ni toliko, 
kot bi si želeli profesorji, pa na sploš
no tudi družba. Stroka pravi, da mla
di vedno manj vedo oziroma, da vedo 
manj tistega, kar bi po nekih učnih 
standardih morali vedeti.
Rezultatov letošnje mature seveda še 
ni. Za te bo potrebno počakati do sre
dine julija, a neko splošno sliko pa je 
mogoče že zdaj dobiti.
Barbara Dobrila, profesorica na ko
prski Gimnaziji pravi, da bi znanje 
moralo biti vrednota, misel, ki ni 
daleč od vodila za nedavno borzo 
znanja na Lonki. “Učitelji že dalj 
časa opozarjamo na pomanjklji
vosti šolskega sistema in s tem po
vezanim splošnim npadom znanja 
naše mladine. To potrjujejo tudi 
mednarodne primerjalne študije, 
kot je recimo PISA 2009, pojav pa 
ni značilen samo za našo državo, 
temveč je to trend tudi n Evropski 
uniji. Ne presenečajo več pojavi, ko 
dijaki ne prepoznajo bukve na spre
hodu po gozdu ali pa da na maturi 
ne poznajo Prešernovih del. Vzroki 
za takšno stanje so verjetno kom
pleksni. Še najbolj mi je všeč misel, 
da današnji mladini primanjkuje 
izkušnja napora in odrekanja. V šo
lah vse nekako gre ali pa mora iti, 
prave selekcije že dolgo ni več, tudi 
do diplome na posameznih visokih 
šolah se da priti na relativno enosta

ven način. Pomembno je število 
glav v šoli, to je tudi ključno me
rilo za prihodke posamezne šole. 
Uspešnost ravnateljev šol se meri 
po zelo vprašljivih kriterijih na- 
primer koliko učencev napreduje 
v višji letnik, kakšen je presežek 
prihodkov nad odhodki, kdo je 
zbral več donacij itd. Znanje kot 
vrednota pa ostaja v ozadju. ” 
Podobnega mnenja je tudi mlajši 
profesor iz Izole, ki je povedal, 
da je znanje v upadu tudi zaradi 
sodobne liberalizacije šolskega 
sistema. Profesorica Bojana Mi
lutinovič iz SGTŠ pa meni, da je 
znano, da “nivo splošnega zna
nja pada, pa ne zato, ker bi bile 
generacije pred desetletjem bolj 
sposobne, temveč zaradi mate
rialistične družbene naravna
nosti, splošne krize vrednot ter 
procesov amerikanizacije. In 
še zaradi negotove prihodnosti. 
In še zaradi permisivne vzgoje. 
Uspešnega človeka v družbi da
nes pač ne predstavljajo ljudje 
z veliko splošnega znanja, am
pak z ogromno denarja. Žal. So 
pa še vedno dijaki, ki spoštuje
jo profesorja z veliko znanja in 
življenjske modrosti. Na SGTŠ 
poskušamo vzdrževati nivo zna
nja, vsi učitelji se zelo trudimo v 
tej smeri in nekatere generacije 
so celo zelo dobre. Tako dobro 
generacijo smo imeli pred dve
ma letoma, ko smo imeli veliko 
število zlatih maturantov, naši 
dijakinji pa sta dosegli najvišje 
število točk v Sloveniji na po
klicni maturi pri slovenščini in 
angleščini. Čez tri leta bomo z 
zanimanjem spremljali rezultate 
maturantk in maturantov naše
ga novega programa predšolska 
vzgoja. Za tolažbo ob hipotezi 
padca splošnega znanja pa se 
moramo spomniti, da niti v anti
ki niso bili zadovoljni z mladimi 
generacijami. ”
Profesorica o bolonjskem siste
mu pravi, da “se je poskušal s ce
lim kupom prevzetih besed, kot 
so npr. kurikul, kvalifikacija, 
kompetenca, modul, integrirane 
vsebine, tim in tako naprej, pri
lagoditi novemu kapitalistične
mu družbenemu redu, vendar z 
negativnim učinkom. Ni čudno, 
da stavek Grem dogija wokat po
temtakem zveni skoraj normal
no. In še: tako velikih sistemov 
kot je šolski, ne gre kar naprej 
prenavljati, saj se tako ustvari 
velika zmeda. Hkrati gre za ne
smiselno porabo denarja, ki bi 
ga morali učinkovito porabiti za 
znanje ter kvalitetnejše pogoje 
učenja. Na javnih mestih pa npr. 
nikogar več ne motijo imena me
secev, ki so sredi povedi zapisa

na z veliko začetnico! Pred dvaj
setimi leti bi to motilo prav vsake
ga! Jezik je temelj naroda. Ali se 
zavedamo, da ga izgubljamo? Za 
dijake je pomembnejša motivacija 
kot pa sam sistem. Kot poudarja 
francoski kritik, šola ni podjetje, 
no, človek pa ni računalniški pro
gram. ”
Se ena izkušena izolska profesorica 
pravi, da je stopnja pismenosti med 
mladimi na že zelo vprašljivi ravni. 
“Tudi literarne eseje pišejo tako, 
kot bi pisali kratka telefonska spo
ročila. To je že zaskbljujoče.”

Obvladanje jezika je v upadu
Do podobne ugotovitve so pršili na 
nedavni raziskavi na hrvaškem, kjer 
v vzorcu 328 študentov različnih fa
kultet, tudi kroatistike, ni nobeden 
pravilno rešil 81 nalog, ob katerih so 
morali na konkretnih zgledih poka
zati svoje znanje pravopisa in slovni
ce. In če upoštevamo, da je Hrvaška 
le nekaj mest za Slovenijo po rezulta
tih mednarodne primerjave dosežkov 
učencev pri bralni pismenosti Pisa, 
lahko sklepamo, da se stanje na son
čni strani alp vendarle ne razlikuje 
veliko.
Pisa svoje rezultate objavlja vsaka tri 
leta in zadnji so bili objavljeni leta 
2009, na raziskavi pa so sodelovali 15 
letniki iz 65 držav. Naši “tekmovalci” 
so se uvrstili na 31 mesto, njihova 
pisemnost pa je bila podpovpreč
na, medtem, ko so se nekoliko bolje 
odrezali na področju znanosti. Morda 
bi bilo bolje, če bi bil Prešeren biolog 
ali pa fizik. am

Občan je prišel na uredništvo z zanimivo David Copperfieldsko zgodbo. Pravi, 
da ga je redar oglobil, ker se je z avtomobilom nahajal na območju, kjer je 
promet prepovedan, a sam tega prometnega znaka ni videl. Ko se je odločil, 
da ga bo vendarle našel, je bil le ta skrit v gosto vejevje. Naredil je fotografijo 
(spodaj levo) in se odločil, da bo globi ugovarjal. A na njegovo veliko presene
čenje, je že naslednje jutro bil kraj zločina povsem spremenjen (spodaj desno) 
in ugovor je seveda padel v vodo. Ne ve, kdo se je ravno v tem času odločil, da 
se bo igral vrtnarja in prometnika, zaveda pa se, da je do tega prišlo po njegovi 
zaslugi. Za varnost je zdaj poskrbljeno, za zakon ravno tako, a kljub temu si ne 
moremo pomagati, da ne bi imeli grenkega priokusa v ustih. Nenavadno.

Deponija vendarle ne miruje
Občan nas je obvestil, da se na deponiji gradbenega materjala na Šaredu ne
kajkrat tedensko pojavi traktor s cisterno znane registracije, ki veselo odliva 
tekočino sive barve, in to na zelo preprost način. Pride, odpre porton, zlije 
in gre.
A na tem kraju, pravi občan, je tudi vodni vir, ki so ga pred časom lepo sani
rali zaradi potreb deponije. Prizna sicer, da ne ve, za kaj točno gre, a sama 
tekočina kar kriči po ustreznih analizah in pregledih. Pravi, da je zadevo že 
prijavil občinskemu inšpektoratu, a od tod so ga usmerili proti bolj pristoj
nim službam, morda sanitarni inšpekciji, a ni čisto prepričan kam.
Na inšpektoratu so nam sicer povedali, da os vso dokumentacijo o zadevi ur- 
girali na Inšpekcijo za okolje in prostor, kaj več pa bo jasnega v prihodnje.

Morda pa je bil nogometaš?
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Ni se dogajalo samo v Borovnici
Tako pravi Aleksander Prelaz, upokojeni major in komandant fregate slovenske vojske in pred tem oficir 
Teritorjalne obrambe Slovenije. Kadar je slabe volje pove, da je včasih kar presenečen, kdo vse si pripisu
je zasluge za sodelovanje v vojni za Slovenijo. In tudi o prodaji orožja bi znal kaj povedati.
Pogovor o teh temah, seveda, ni pre
prost. Po eni strani sogovornik želi 
pripoved podkrepiti s konkretnimi 
imeni in priimki, potem se previdno 
umakne v skrivnostnost in si reče: 
“Kaj mi je tega treba. Na koncu se 
ne bo nikomur nič zgodilo, mi pa 
bomo izpadli bedaki, ker smo pove
dali stvari, ki jih nihče noče slišati.”
- Trenutno je prodaja orožja Hr
vaški v ospredju pozornosti ob 20 
letnici osamosvojitve.
- Ja, veliko knjig je izšlo in veliko 
dokumentov je že bilo objavljenih 
pa se ni nič zgodilo. Zdaj je izšla 
še prva knjiga trilogije z naslovom 
V imenu države - odprodaja, ven
dar, razen dobre prodaje knjige, ne 
pričakujem, da bo imelo vse skupaj 
kakšne posledice za akterje tistih 
dogodkov.
- Se je prodaja orožja dogajala tudi 
na našem koncu?
- Seveda se je dogajalo tudi pri nas 
in to lahko rečem kot tisti, ki je mo
ral biti zraven. Tudi mi smo imeli 
opravka s tovornjaki orožja in s 
kovčki denarja.
(V tem trenutku pride mimo še eden 
od udeležencev tistih dogodkov in 
na vprašanje, če bo kaj povedal le 
zamrmra, da ga je sram, ker živi v 
državi, kjer ostanejo takšne stvari 
nekaznovane)
- Kakšno orožje smo sploh proda
jali Hrvatom?
- Slabo, oziroma, komaj uporabno. 
To je bilo orožje, ki je bilo last obal
ne teritorjalne obrambe in smo ga 
hranili v Umagu. Ko je postalo ja
sno, da bo prišlo do spopadov smo 
želeli prepeljati orožje v Slovenijo 
in nek oficir JLA, mislim, da je imel 
slovenski priimek, nam je iz Pulja 
sporočil, da imamo 24 u časa, da 
odnesemo, kar lahko. Mi smo takrat 
imeli že nekaj dni in noči na sten- 
dbaju tovornjake Interevrope in ko 
je prišlo to dovoljenje smo pohiteli 
tja in naložili praktično vse, kar se 
je naložiti dalo. Le stojala za orožje 
in omare smo pustili.
- Koliko je bilo tega?
- Mislim, da za kakšnih šest ali se
dem velikih šleperjev, naloženih do 
vrha.
- Kje ste spravili to orožje?
- Prepeljali smo ga v skladišče na 
Moratinih.
- Pravite, da je bilo orožje komaj 
uporabno.
- Seveda, tam so bile ruske puške pa 
M48 in podobno izrabljeno orožje, 
ki smo ga mi rabili za vaje TO. Ven
dar nismo razmišljali, da bi ga lahko 
rabili v resni vojni.
- Hrvati pa so ga kupili.
- Takrat so kupovali vse kar se je 
dalo, saj so bili dejansko neoboro
ženi in v resni vojni.
- Obstajajo kakšni zapiski o tem?
- Morda je kdo kaj shranil pa si zdaj 
ne upa ali noče pokazati.
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- Bili ste pri odhodu vojske JLA iz 
Luke Koper.
- Takrat tam ni bilo prijetno. Ni nas 
bilo veliko, čeprav dandanes imam 
občutek, kot da je bilo tam pol Slo
venije. V resnici smo bili tam le mi, 
morsovci, policisti in pomorska mi
lica. Tistih, ki so odhajali je bilo veli
ko, vendar ni bilo posebnih napetih 
situacij, razen morda provokacij hr
vaških mornarjev na vlačilcih, ki so 
psovali odhajajočo vojsko, tako da 
se je poveljujoči na zadnji ladji odlo
čil, da bo izplul brez vlačilcev in je 
to tudi storil.
- Verjetno je bilo lažje, ker so bili 
brez orožja?
- Kje pa. Orožja je bilo kolikor ho
čete. Vojska je imela po dogovoru s 
seboj osebno orožje, razen tega so 
ga veliko želeli tudi skrivaj odpeljati 
s seboj. Spomnim se, da so z avto
busom prišli znani “niški diverzan
ti”, sami atletsko grajeni tipi, ki so 
mi zagotovili, da nimajo nič razen 
osebnega orožja, potem pa smo na 
njihovem avtobusu našli avtomatov 
še za eno četo.
- Gotovo so se dogajale tudi osebne 
tragedije?
- Seveda je bilo slišati marsikaj, 
čeprav je padla komanda, da se ne 
smemo pogovarjati z nikomer. Am
pak, včasih preprosto ne gre. Spo
minjam se oficirja, ki mi je povedal, 
da ima v Kranju stanovanje, ženo 
in dva študirajoča otroka, on pa gre 
nekam v neznano, vendar si ni upal 
prebežati, saj so jim zagrozili s ta
kojšnjim streljanjem dezerterjev.
- Ste si oddahnili, ko je odplula za
dnja ladja?
- Lahko si mislite. Ne vem več koliko 
dni smo bili pod stalnim pritiskom, 
češ da je konvoj na poti, potem je 
spet stal in tako naprej. Seveda smo 
bili zaradi tega posebej nervozni, 
ker nismo imeli nobenih natančnih 
podatkov o gibanju vojske.
- Vojna pomeni bolečino in smrt. 
Ste to doživeli med samo vojno?
- Žal sem bil blizu, ko je oficir pod 
Škofijami iz vozila sprožil rafal v 
zrak in je bilo to usodno za četveri
co, med drugim tudi za mladega vo
znika. Nikoli ne bom pozabil, kako 
je padel na volan in obležal.

- Bi se temu lahko izognili?
- Zdaj tega ni mogoče realno ocenje
vati. Takrat je bila vojna in vojna je 
zelo različna od miru, ki ga imamo 
danes.

- Danes imamo veliko udeležencev 
vojne za Slovenijo, hkrati pa veli
ko teritorjalcev sploh ni v veteran
skem združenju.
- To preseneča tudi mene. Dokler 
sem še hodil na različna srečanja 
sem se včasih kar čudil, kdo vse je 
veteran te vojne. Saj ne, da komu ne 
privoščim, ampak vsevprek pa ven
darle ne bi smeli častiti tistih, ki so 
vse skupaj gledali po televiziji.

po spominu zapisal Mef

Izolan je priskrbel pištolo
Operativno komunikacijski center PD Koper je bil 18. junija 2011 okrog 
18.22 ure obveščen, da je bil uslužbenec bencinskega servisa na Krva
vem potoku oropan. Oropala naj bi ga dva zakrinkana neznanca, ki sta z 
grožnjo s pištolo odvzela nekaj tisoč evrov gotovine in peš zbežala.
Na kraj storitve je bilo napotenih 
več policijskih patrulj in koprskih 
kriminalistov, ki so opravili ogled 
kraja kaznivega dejanja, pri tem 
pa zavarovali nekaj sledi, ki sta jih 
za seboj pustila neznanca. Policisti 
PU Koper so z zbiranjem obvestil 
od občanov pridobili tudi uporab
ne informacije o opisu obeh storil
cev ter smeri njihovega bega. Na 
podlagi pridobljenega opisa je bil v okolici kraja storitve že okoli 19.45 ure 
prijet 17-letni Kozinčan, kmalu za tem pa še 17-letni Izolan, ki je čakal v 
stanovanjski hiši Kozinčana. Oba prijeta sta ustrezala opisu osumljencev 
storitve oboroženega ropa, zaradi česar jima je bila odvzeta prostost in od 
njiju zbrana obvestila.
Oba 17-letnika sta priznala vpletenost v storitev kaznivega dejanja ter po
drobno opisala potek. Ugotovljeno je bilo, da sta se že približno dva ted
na pred storitvijo ropa dogovarjala, kako bi prišla do denarja. Ob tem sta 
se dogovorila, da bi 18. 6. 2011 izvršila rop nad uslužbencem bencinskega 
servisa na Krvavem Potoku. Za izvršitev kaznivega dejanja sta si pridobila 
oblačila in obutev ter plinsko pištolo, ki jo je zagotovil Izolan. Eden od 
njiju se je pred tem dogovoril tudi z uslužbencem bencinskega servisa, 28- 
letnim Kozinčanom. Na podlagi tako sklenjenega dogovora za izvršitev ropa 
sta 17-letnika na dan ropa okoli 18.20 ure prišla do bencinskega servisa, 
kjer jima je stranska vrata v prostore bencinskega servisa, po vnaprejšnjem 
dogovoru, odprl uslužbenec servisa. Iz prostorov bencinskega servisa sta 
vzela nekaj več kot 8.000 EUR, pri tem pa se izogibala varnostnim kameram 
v notranjih prostorih, ki bi ju lahko posnele. Po storitvi kaznivega dejanja 
sta peš zbežala do stanovanjske hiše 17-letnega Kozinčana, kjer sta se preo
blekla ter v hiši skrila naropani denar in uporabljeno plinsko pištolo.
Na podlagi zbranih obvestil in materialnih dokazov, so kriminalisti in po
licisti PU Koper že v noči po ropu pri osumljenemu 17-letniku z območja 
Kozine opravili hišno preiskavo stanovanjske hiše. Pri tem so našli in zasegli 
naropani denar v višini 6.850 EUR, plinsko pištolo, oblačila ter obuvala, 
uporabljena za rop. Pri 17-letnemu Izolanu je bilo naknadno najdenih in 
zaseženih še skupno 670 EUR (op. skupno tako zaseženih 7.520 EUR). 
Na podlagi ugotovitve o vpletenosti uslužbenca bencinskega servisa v izvr
šeni rop so kriminalisti naslednji dan tudi njemu odvzeli prostost, ta je pa 
zanikal vsakršno vpletenost v planiranje in izvedbo kaznivega dejanja. 
Glede na ugotovljene okoliščine je bilo kaznivo dejanje prekvalificirano iz 
kaznivega dejanja ropa v kaznivo dejanje velike tatvine, saj so dejanje tatvi
ne storile tri osebe, ki so se združile zato, da bi kradle za kar je zagrožena 
kazen zapora do 5 let.
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Računsko sodišče o Izoli v letu 2009
Občina Izola se je včeraj seznanila z revizijskim poročilom Računskega sodišča RS, ki je revidiralo pravilnost dela 
poslovanja Občine Izola v letu 2009, Računsko sodišče je o pravilnosti dela poslovanja Občine Izola v letu 2009 
izreklo negativno mnenje, ker občina v nekaterih obravnavanih primerih ni poslovala v skladu s predpisi.
Po oceni računskega sodišča Občina 
Izola, za časa županovanja dr, Tomi
slava Klokočovnika, v več primerih 
ni pridobila cenitve nepremičnin, ki 
jo je oddajala v najem, oziroma ni 
objavila namere o oddaji nepremič
nine v najem. V posameznih prime
rih občina v javnem razpisu ni do
ločila meril za vrednotenje ponudb, 
pri oddaji prodajnih mest v najem 
pa je določila in uporabila merila za 
vrednotenje ponudb, ki ne omogo
čajo preglednosti vodenja postopka 
javnega razpisa, gospodarne oddaje 
premoženja v najem ter enakoprav
ne obravnave ponudnikov.
V enem primeru je občina sklenila 
najemno pogodbo, ki ne vključuje 
vseh zahtev iz objave javnega raz
pisa, v drugem primeru pa ji očita 
oddajo stanovanja za opravljanje 
poslovne dejavnosti. Računsko so
dišče še dodaja, da je občina v enem 
primeru prenesla pravice in obve
znosti na drugo pravno osebo, v 
osmih primerih oddaje poslovnih 
prostorov v najem pa je sklenila naj
emno pogodbo za nedoločen čas.
En primer se še nanaša na prenizko 
zaračunano najemnino pri oddaji 
poslovnega prostora v najem, v dru
gem primeru je občina najemniku 
znižala najemnino, v 22 primerih 
pa najemnine ni usklajevala z in
deksom cen življenjskih potreb
ščin, o čemer smo že poročali.
Občina Izola seje lotila odpravljanja 
te nepravilnosti tako, da so nekateri 
najemniki dobili račune s poplači
lom nezaračunane podražitve 0 viši
ni do 30 tisoč Evrov, kar je morda v 
skladu z zakonodajo, ni pa v skladu 
s pametjo in stvarnim pogledom na 
svet. Dejstvo je namreč, da občina 
sama določa višino najemnine za po
slovne prostore in stanovanja v njeni 
lasti in zato se zdi avtomatizem dvi
govanja cen po svoje absurden, saj 
bi se občina s spremembo pravilnika 
lahko odločila, da bo najemnine v 
določenem obdobju znižala, ker naj
emniki enostavno ne zmorejo tega 
bremena (op.a.).
A vrnimo se k revizijskemu poročilu.
Občina je v enem primeru pridobila 
zemljišča, ki niso bila vključena v 
letni načrt pridobivanja nepremič
nega premoženja (najverjetneje gre 
za nakup lokala na svetilniku), v 
enem primeru je določila nižjo iz
hodiščno vrednost nepremičnine 
od ocenjene vrednosti ter razpolaga
la s stavbnim zemljiščem, ne da bi 
izvedla postopek razpolaganja z ne
premičnim premoženjem. Prihodek 
iz tega naslova je v letu 2009 znašal 
3,9 milijona evrov. Poleg tega obči
na ni vzpostavila popolne evidence 
o zemljiščih in stavbah v njeni la
sti. To počne občinska uprava prav 
zdaj in pričakujejo, da bodo za ta 
opravek potrebovali vsaj leto dni.

IZ REVIZIJSKEGA POROČILA

Izolani smo bili 
podpovprečno zadolženi

Iz kazalnikov zadolženosti izolske 
občine na vsakega občana, za leto 
2009, izhaja:
- zadolženost občine na dan 31. 
12. 2009 predstavlja 0,8 odstotka 
zadolženosti vseh občin v Republi
ki Sloveniji, prihodki BPO občine 
pa predstavljajo 0,9 odstotka pri
hodkov BPO vseh občin v Republiki 
Sloveniji;
• dolg občine na prebivalca občine 
na dan 31. 12. 2009 (220 evrov) je 
nižji od povprečja tega dolga ob
čin v Republiki Sloveniji na prebi
valca (223 evrov).

V naslednjem Mandraču pa še 
nekaj konkretnih primerov, ki 
jih omenja poročilo RS.

Žal v poročilu niso imenovani pod
pisniki različnih pogodb, tudi tiste 
ne, kjer se je Občina izognila po
stopku javnega naročila, pri čemer 
je odhodek v letu 2009 znašal 4,5 
milijona evrov, pridobila pa je tudi 
bančno garancijo za odpravo napak 
in reklamacij v garancijskem roku v 
nižjem znesku od zahtevanega ter z 
rokom veljavnosti, ki je krajši od za
htevanega. Poleg tega pri izplačilih 
iz proračuna ni upoštevala zakon
skih plačilnih rokov.
Prav tako Občina v odloku o prora
čunu za leto 2009 na ravni občine 
ni določila obsega zadolževanja 
pravnih oseb javnega sektorja niti 
ni v celoti izvajala nadzora nad za
dolževanjem le-teh.
Za konec jev reviziji še zapisano, da 
občina Izola ni uredila razdelitve 
koncesijske dajatve od posebnih 
iger na srečo za leto 2009 v odno
su do sosednjih občin, v proračunu 
za omenjeno leto tudi ni načrtovala 
porabe namenskih sredstev na po
dročju turizma, v zaključnem ra
čunu proračuna za leto 2009 pa ni 
obrazložila realizacije namenskih 
sredstev na področju turizma.

Računsko sodišče je občini pred
lagalo priporočila za izboljšanje 
poslovanja, ni pa zahtevalo odziv
nega poročila, ker so bile že med 
revizijskim postopkom, kjer je bilo 
to mogoče, odpravljene razkrite ne
pravilnosti oziroma sprejeti ustrezni 
popravljalni ukrepi.

Župan Občine Izola, mag. Igor 
Kolenc ne želi komentirati poslo
vanja bivšega občinskega vodstva, 
temveč svoje delovanje usmeriti v 
prihodnost. Nekatere ugotovljene 
napake je Občina Izola v tem času 
že odpravila, upoštevala pa bo tudi 
priporočila računskega sodišča z 
namenom transparentnega poslo
vanja občine v skladu s predpisi in 
s poudarkom na kakovostnem de
lovanju občine za potrebe občanov, 
so zapisali v sporočilu za javnost 
kabineta župana.

D. M.

vir: Računsko sodišče RS

Reaktor

Še enkrat o parkiranju
O parkiranju v Izoli je bilo v tem časopisu veliko napisanega, še več pa 
je bilo zaznati vroče krvi v pogovorih.
Verjetno ni mesta, ki ne bi imelo problemov s parkiranjem. Je pa razlika 
med njimi, kako (in kdaj) uspešno te probleme rešujejo. In tu je Izola med 
zadnjimi. Vse ostane le pri besedah, obljubah, ki so pogoste pred volitvami. 
Dobra rešitev mirujočega prometa zahteva premišljeno daljnoročno načrto
vanje in njegovo postopno uresničevanje. To pa je povezano s precejšnjimi 
finančnimi sredstvi, dobiček je oddaljen in vprašljiv. Zakaj bi se torej občin
ska oblast ubadala s tem? Dosedanje stanje mirujočega prometa je na krat
ko povedano: velik nered in slabo delo (nadzor) občinskih redarjev. To vedo 
tako domačini kot obiskovalci in temu primerno se obnašajo (parkirajo). 
Zato pozdravljam prve ukrepe glede novega parkirnega režima, če so to 
poskusi reševanja in jim bodo sledili postopoma novi, upoštevaje mnenja 
domačinov, končno tudi izgradnja novih parkirišč. Pravilni ukrep je parki
ranje samo za domačine na Velikem trgu (čeprav jaz tega ne uporabljam), 
prav tako v marini in pri ladjedelnici.
Popolnoma zgrešena je rešitev na Lonki: prvič odločno predraga mesečna 
dovolilnica in drugič omogočanje parkiranja nedomačinom. Uboga Lonka! 
Kaj vse se dogaja na tem parkirišču!? Kdorkoli se spomni karkoli, že so na 
njem vse mogoče in nemogoče prireditve, ki tja ne sodijo. Kmalu bo ena ta
kih - Eurofest, ki je pravi nebodigatreba na tem parkirišču. A to je že druga 
zgodba. Najhuje pri tem zaprtju je podcenjevanje, ignoranca, ki jo občinska 
oblast s tem kaže do domačinov, ki tavajo po mestu, iščoč parkirišče, utru
jeni iz službe ali s tovorom potrebščin iz trgovine.
Ob tem bi rad odgovoril na prispevek Turistične agencije Laguna (Mandrač, 
št. 914, 16. junij letos) - kar me je pravzaprav spodbudilo k temu pisanju. 
Poglejmo, kaj med drugim piše: »Žal se motite (domačini, op.p.), niste 
samo vi na izgubi, temveč tudi TURISTI in seveda sobodajalci starega mes
tnega jedra.« In še: »Kako naj jim namreč razložimo, da v Izoli niso tretirani 
enakovredno...« »in da so (parkirišča na Lonki, Velikem trgu, op. p.) na 
voljo samo za domačine...«
Sveta preproščina! Pa smo tam. Je potreben kak komentar? Ob koncu še 
eno "bistro", "strokovno"opozorilo iz ene prejšnjih številk Mandrača, da 
nam bodo turisti pobegnili zaradi plačljivih parkirišč (npr. pri ladjedelni
ci). Le kam? Kje pa je danes v turističnih krajih še brezplačno parkiranje? 
Nikjer. Sicer pa hvala za take obiskovalce. Pravi turist, ljubitelj Izole, si bo 
našel čas (saj je na dopustu) in si res ogledal naše mesto, posedel v lokalih, 
obiskal trgovine ipd. Pri tem pa spoštoval domačine, red v mestu in ne bo 
parkiral tam, kjer je rezervirano za domačine.
Seveda pa so za red na tem področju odgovorni občinski redarji. Pogrešam 
njihovo večjo aktivnost, in to povsod, ves čas, tudi z lisicami in odvozom s 
"pajkom". Peter Štefančič

Kaj smo razumeli?
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S pasaro do pokala
Eurofest

Še dober teden do Eurofesta
Le še malo nas loči od letošnjega 
evropskega rokometnega festivala v 
Izoli. Tokratni nosi zaporedno šte
vilko 19 in bo potekal pod pokrovi
teljstvom predsednika Slovenije dr. 
Danila Turka, posvečen pa bo pre
minulemu dolgoletnemu sodelavcu 
Eurofesta Tonetu Breclju.
Zaradi koncerta Eltona Johna bo 
tokrat izjemoma slovesna otvoritev 
v nedeljo, 3. julija ob 21. uri na obi
čajnem centralnem prizorišču. Dan 
prej pa bo na njem tekma zvezd 
med mladinsko reprezentanco Slo
venije in članicami Izole, za katere 
bodo igrala znana imena izolskega 
ženskega rokometa.
Sicer pa bo letos sodelovalo nad 
130 ekip, kar sicer ne bo rekordno, 
bo pa vseeno veliko število mladih, 
ki bodo v Izolo znova vnesli meša
nico različnih svetovnih jezikov. 
Med njimi bodo tudi letos gostje iz 
Taiwana, Eurofesta pa se bo udele
žila tudi mladinska reprezentanca 
iz Katarja.
Organizator še vabi k sodelovanju 
prostovoljce (zapisnikarje, časome- 
rilce, tehnično osebje, prevajalce, 
medicinsko osebje, računalnikarje, 
vodiče...) za pomoč pri organizaciji. 
Slednji imajo 6-8 ur obveze, ostali 
del dneva pa so prosti in ga lahko 
izkoristijo za druženje, kopanje in 
druge morske užitke. Vsi prostovolj
ci imajo v času prireditve brezplač
no prehrano in nastanitev v šolskih 
učilnicah, dobijo pa tudi dve majici 
Eurofesta. Prijave sprejemajo na eu- 
rofest.izola@gmail.com in po tele- 
fonuna 05/640 41 09.

Jadranje

Prvo Zlato sidro v Izoli
V organizaciji Jadralnega Kluba 
Olimpie in pod pokroviteljstvom 
430. Mornariškega Diviziona Slo
venske Vojske je 11 in 12 junija na 
morju pred Izolo potekala prva rega
ta za prehodni pokal Zlato Sidro.
JK Olimpie, ki je z novim vodstvom 
leta 2009 ponovno zagnal poletno 
šolo jadranja, je ponovno organizi
ral regato. Tokratna regata je prav 
posebna, saj poteka pod pokrovitelj
stvom 430. Mornariškega Divizio
na Slovenske Vojske, ki na ta način 
izkazuje zavezanost k varovanju 
slovenskega morja in vzgoji bodočih 
rodov jadralcev in pomorcev.
Regata je bila razpisana za štiri te
kmovalne razrede. Poleg seveda naj
številčnejših Optimistov, prijavljenih 
je bilo 36 nadobudnih jadralcev, so 
tekmovali tudi jadralci v razredih 
Evropa, Flying Junior in Fireball. 
Odlična organizacija pri kateri je so
deloval tudi 430. Mornariški divizion 
z dvemi plovili in konstanten srednje 
močen veter sta poskrbela za idealne 
pogoje za tekmovalno jadranje.

V razredu optimist in razvrstitvi za 
kadete so prva tri mesta zasedli: 1. 
Liam Orel 2. Martin Peternelj (oba 
JK Jadro Koper), in 3. Andrej Fras 
(JK Izola). Med dekleti je bila najhi
trejša Mara Turin iz JK Pirat, druga 
Lin Pletikos (JK Burja) in tretja Tjaša 
Milivojevič (JK Jadro). V skupni raz
vrstitvi je bila prva in tako prejela za 
eno leto v hrambo Veliki prehodni 
pokal zlato sidro iz rok podpolkov
nika Leopolda Čuček Mara Turin iz 
Jadralnega Kluba Pirat, drugi je bil 
Liam Orel (JK Jadro) in tretji Martin 
Peternelj (oba JK Jadro Koper). 
Organizator je za mlade jadralce pri
pravil tudi posebno presenečenje - 
veliko torto.

Jadralski triler evropskemu 
prvaku
Koper je od petka do nedelje gostil 
mednarodno regato v jadralnem 
dvobojevanju Slovenia Match Race 
Cup. Na povabilo organizatorja, 
športnega društva J-24, se je te
kmovanja udeležilo osem posadk iz 
Evrope, Afrike in Avstralije, od tega 
tri slovenske.
Tridnevno tekmovanje se je v petek 
pričelo s kvalifikacijami, ki so pote
kale tako, da so se vse posadke po
merile z vsemi. Nato so se štiri naj
boljše posadke pomerile v polfinalu. 
Na veliko veselje domačih navijačev 
je preboj v polfinale uspel tudi Ju
retu Orlu in Vesni Deklevi Paoli. 
Tretji slovenski predstavnik, Dejan 
Presen, si je z ekipo Lumba team 
izboril pravico nastopa v dvoboju za
5. mesto.
V polfinalu sta Vesna in Jure iz
gubila z 3:0 dvoja dvoboja proti 
evropskemu prvaku Madsu Eblerju 
in Južnoafričanu lanu Ainslieju, in 
preostanek moči odločno vložila v 
boj za 3. mesto.
Ta je bil na sporedu v nedeljo, tako 
kot veliki finale med Ainslijem in 
Eblerjem. Vetra je bilo ponovno v 
izobilju, le da je za razliko od pred
hodnih dni v zalivu namesto juga 
zavela burja. “Ko nas je jutranja 
ploha premočila do kosti, smo se

odločili, da odjadramo kot najbolje 
znamo. Morda smo bili nekoliko 
prelahki za ta veter, a dali smo vse 
od sebe in končno 4. mesto je več 
kot smo pričakovali. Zame je bil 
to dober trening, saj zadnje leto te
kmujem pretežno na ženskih Mat
ch Race-ih. Sprememba mi je dobro 
dela. Jadranje i; moški konkurenci 
je na višjem nivoju, priložnost za 
tak trening v domačih vodah pa 
bi bilo greh izpustiti,” je po koncu 
tekmovanja povedala Vesna, ki se je 
regate udeležila z naključno izbrano 
posadko v sestavi Rok Košir, Marko 
Stanta in Matija Čok.
Prvovrsten šov za obiskovalce, ki so 
si regato lahko od blizu ogledali z 
glavnega mestnega pomola, pa sta za 
piko na i v finalu uprizorila evropski 
prvak Mads Ebler in Južnoafričan 
lan Ainslie. V šibkem vetru je sprva 
slavil lažji Ebler, tudi drugi dvoboj 
se je izšel njemu v prid, nato pa se je 
burja okrepila in Ainslijevih štiride
set kilogramov viška je uravnotežilo 
izid na 2:2. “Na krovu je zavladala 
panika. Vsakič ko smo bili bok ob 
bok je bil lan hitrejši. Vedeli smo, 
da za zmago potrebujemo boljši 
start. Pred zadnjim dvobojem smo 
se umirili, skovali načrt in ga tak

tično uresničili,” je zmagovalno 
strategijo ob prihodu na kopno po
jasnil presrečni Danec, ki mu je bila 
tekma v Kopru ena od pripravljalnih 
regat pred prvenstvom stare celine.

Končni vrstni red:
1. (DEN) Mads Ebler
2. (JAR) lanAinslie
3. (SLO) Jure Orel
4. (SLO) Vesna Dekleva
5. (SLO) Dejan Presen
6. (DEN) Nicolai Sehested
7. (POL) Szymon Szymik
8. (AUS) Peter Nicholas Jana Fines

Morski “oldtimerji” uspešno
12.6. je v Rovinju potekala 6. med
narodna tradicionalna regata starih 
bark za ovalna in latinska jadra.
Na regati je nastopilo tudi lepo števi
lo slovenskih in izolskih jadralcev in 
navdušenih pomorščakov, ki so do
mov odnesli tudi nekaj pokalov. Te
kmovanje je sledilo podobni regati, 
ki se je odvijala pred enim mesecev 
v Piranskem zalivu.
Liljana in Aleksander Kerin sta se 
uvrstila druga v klasi Pasara, Vlado 
Štrukelj je bil med batanami tretji, 
kot tudi Tomi Sinožič z barko Am- 
pelea v klasi štilac. Na regati je na
stopilo 40 posadk iz Slovenije, Italije 
in Hrvaške, ki dokazujejo, da ljube
zen do tradicije v tem delu sveta še 
kako tli.

Nogomet

Nogometaši so v soboto imeli veliko 
fešto. Otvoritev novih prostorov v 
Nikoli več Pubu so dobesedno zalili. 
Najprej z kapljico žlahtnega, nato z 
nogometnim spektaklom, na katere
mu so se pomirile legende izolskega 
in koprskega nogomet aiz devetde
setih let, nato s koncertom Rudija 
Bučarja in akustično verzijo Dance 
Mamblite in končno z razpršilci za 
namakanje igrišča, ki so se kot švi
carska ura točno ob devetih zvečer 
odpravili na delo in zalili prisotne.
A gre za navado, ki je vedno bolj pri
sotna tudi ob zaključku pomembnih 
tekem v ligi prvakov, zato je to lahko 
le znamenje, da se izolski nogomet 
vrača tam, kamor spada. Tik nad 
Koprom, jasno.
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Srečanje generacij za v$e Izolane
V soboto bo v Izoli prireditev Srečanje generacij, ki je pravzaprav namenjena vsem nekdanjim,

V soboto se bodo ves dan doga
jale različne prireditve. Nogo
metaši in rokometaši bodo igrali 
revijalne tekme med generacija
mi, jadralci in veslači bodo na 
morju, tudi pingponkaši in šahi- 
sti bodo dodali svoje. Popoldne 
in zvečer pa se bomo vsi dobili 
v letnem kinu Arrigoni na dru
ženju ob glasbi in zanimivih sre
čanjih.
Organizacijo srečanja je prevzel 
Center za kulturo, šport in prire
ditve iz Izole, oreanizatorii na so

v vabilu zapisali:
Zavedamo se dejstva, da je ena 
glavnih nalog Centra za kulturo, 
šport in prireditve Izola spod
bujanje vseh aktivnosti, ki omo
gočajo razvoj športa na lokalni 
ravni. Izola kot športno mesto 
z dolgoletno in predvsem us
pešno športno tradicijo je lahko 
vsekakor ponosna na rezultate 
dosežene v preteklih obdobjih. 
Za slednje so zaslužni prav vsi, 
ki so kakorkoli dopolnjevali mo

zaik športnih uspehov; športni
ki, trenerji, klubski in društveni 
funkcionarji, športni delavci, 
sponzorji, donatorji, mediji...
In da zgodovina ne bi šla prehi
tro v pozabo smo se na Centru 
za kulturo šport in prireditve 
Izola odločili, da pristopimo k 
organizaciji dogodka, ki bi v 
enem dnevu združil vse akterje 
uspehov iz preteklih obdobij na 
vseh športnih področjih. Slednje 
smo poimenovali »Srečanje ge

neracij«.
Prireditevbo potekala 25.06.2011 
na večini športnih prizorišč v 
Izoli.
Tako se bodo nogometaši po
merili na Mestnem stadionu, 
rokometaši v Športni dvorani 
na Kraški ulici, Balinarji na ba
linišču Arrigoni,... Celodnevno 
srečanje bomo zaključili ob za
kuski v »Letnem kinu Arrigoni« 
s projekcijo slik zgodovine izol
skega športa, ter kulturnim pris
pevkom izolskih glasbenikov 
s pričetkom ob 20:00 uri. Med 
drugim bodo nastopili Marino 
Sinkovič, Rudi Bučar, Mef, Enzo 
Hrovatin, Nelfi, Sensation, Im- 
plosia, plesna skupina Titty dan
ce in še nekaj gostov. Pozabiti pa 
ne smemo na gastronomski pris
pevek navijaške skupine Ribari, 
ki bodo športnikom ponudili ne
kaj izolskih specialitet, ki jih ver
jetno ni potrebno niti naštevati. 
Prepričani smo, da je lahko takš
na akcija hkrati tudi priložnost 
za neformalno druženje in od
skočna deska za snovanje novih 
dogodkov v mestu Izola.
Celoten dogodek bo seveda pro
stega tipa in marsikateri Izolan 
si bo lahko v enem samem dne
vu ogledal celotno zgodovino 
izolskega sodobnega športa. Do
godek v Arrigoniju je ravno tako 
za vse in vabljeni so vsi, ki bi se 
radi na zabaven način podučili 
o temu, kako je Izola športno 
mesto.

športna panoqa urnik Športni objekt organizator

BALINANJE 16:00 -19:00 BŠD JADRAN - Arriaoni BŠD Jadran/BK Kgrte/BK Jagodje
JADRANJE 11:00 -18:00 Na moriu freaatno poliel JK Burja/JK Olimpie

KEGLJANJE 17:00 -19:00 Kegljišče Špar Izola Kegljaški klub Izola
NOGOMET 13:00 -18:00 Mestni stadion Izole MNK Izola

NAMIZNI TENIS 15:00 Šd. Dvorana Arriooni NTS Arrigoni
ODBOJKA 10:00 -18:00 Igrišče z mivko fza plažo Delfin) OK Izola

PLES 20:00 Letni kino Arrigoni Tittv Dance Izola
ROKOMET 16:00 -19:00 Šp. dvorana v Kraški ul. RD Izola/ŽRK Izola/DIR
TABORNIKI 14:00 Taborniški obleki RJS Izola

NORDIJSKA HOJA 00:16,2 Po izolskih poteh ŠD Adrenalina
STRELJANJE 10:00 Strelski dom v Kraški ul. Strelski klub Izola

ŠAH 18:00 Avtokamp Jadranka Šahovsko društvo Izola

Z IZOkartico na servis kolesa
V ekipo iZOkartice seje vpisal novi član. Gre za trgovino in servis koles Koloset, ki je pred kratkim 
svoja vrata odprl v apartmajskem naselju v San Simonu. 0 tem, kako in kaj, pa tudi zakaj, smo se 
pogovorili z vodjo trgovine, Daliborjem Zaičem - Dačom.
- Kako to, da si se odločil za tr
govino s kolesi?
- To je moja življenska želja. S 
kolesarjenjem, tako z gorskim 
kot z “downhillom” se ukvarjam 
že dvajset let, v tem času pa sem 
si nabral veliko izkušenj iz tega 
področja. Od vedno sem tudi 
servisiral tako svoje kolo, kot 
tisto od prijateljev in znancev. 
Izkušenj mi res ne manjka.
- Komu so namenjena tvoja ko
lesa?
- Imam kolo za vsakogar, od 
otroških koles, pa vse do izredno 
kakovostnih moških in ženskih 
cestnih, trekking in gorskih, pa 
vse do polprofesionalnih in pro
fesionalnih koles in kolesarske 
opreme. Poleg tega pa nudim 
tudi vso potrebno zaščitno opre
mo, tudi za otroke. Če pa česa 
na zalogi nimam, lahko vedno 
narčim, saj je žal naša trgovina 
prostorsko omejena. A poleg 
koles nudim tudi nasvet o izbiri 
kolesa in opreme, glede na po
trebe stranke, kar danes ni tako 
zanemarljivo.

- Praviš, da nudiš tudi servis ko
les?
- Seveda. Ne more biti kolesarske 
trgovine brez servisa. Poleg tega 
strankam nudim tudi pregled bre
zhibnosti kolesa. Velikokrat sem 
že videl zavore v obupnem sta
nju, posebej pri nekoliko starejših 
kolesih, in brez zavor ni varnosti. 
Varnost pa je na prvem mestu.

- Kakšen je urnik trgovine in 
servisa?
- Zaenkrat sem se odločil, da bo 
trgovina odprta vsak dan, med 
tednom od devetih zjutraj do 
osmih zvečer, za konec tedna 
pa bomo začeli uro kasneje in 
končali uro prej. Ne bo pa vedno 
tako, saj moram najprej ugotovi
ti, kdaj ljudje zahajajo po trgovi

nah in kdaj se pražijo na plaži. S 
časom bo več jasnega, zaenkrat 
pa me lahko stranke najdejo v 
trgovini takorekoč vedno.

- Je trgovina zanimiva tudi za 
turiste?
- Je, zelo. Predvsem servis koles, 
saj sem že marsikateremu izol- 
sku gostu pomagal in mu po
pravil kolo. V pogovoru pa sem 
tudi že z vodstvom Hotelov San 
Simon in pripravljamo ponud
bo za izposojo koles, za kar je 
že zdaj veliko zanimanja. In ne 
mislim samo na mestna kolesa. 
Zavedati se moramo, da je Izola 
idealna za kolesarjenje. Mesto je 
takorekoč ravninsko, imamo pa 
tudi hribovito podeželje, ob tem 
pa zelo mile zime, kar pomeni, 
da lahko kolesarimo skozi vse 
leto.
Zato že razmišljam o pripravi 
vodnika po kolesarskih stezah, 
tudi takšnih, ki jih poznamo 
samo domačini in verjemite, ni 
jih malo. Znanja na tem područ- 
ju pa mi res ne manjka.

- Pristopil si tudi k akciji IZO- 
kartica.
- Seveda. Imetnikom IZOkartice 
kartice bom zaenkrat nudil 10% 
popusta na storitvah, ob tem pa 
tudi brezplačen pregled brezhib
nosti kolesa.

AM
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Pozabljen in spet odkrit Romildo Pustetta
Romildo Pustetta je bil izolski umetnik, ki mu je usoda žal namenila zelo kratek življenjski čas. 
Za posledicami zahrbtne bolezni je umrl v svojem šestindvajsetem letu starosti, ko je lastno 
ustvarjalno moč in energijo pravzaprav šele dobro začutil.
V soboto je po vsej Sloveniji pote
kala akcija Poletna muzejska noč. 
Izola je sodelovala v akciji s kipar
sko razstavo »La pietra nel cuore 
- Izklesano srce«, izolskega umet
nika Romilda Pustette, ki bi letos 
praznoval 60 lenico rojstva. 
Razstavo, ki so jo v dveh delih po
stavili v Manziolijevi palači in v ga
leriji Insula so v pravi meri lahko po
stavili s pomočjo družinskih članov, 
Romildove sestre Rosselle ter neča
kinj Ilarie in Teure, organizacijsko 
pa sta jo izpeljala Samoupravna 
skupnost italijanske narodnosti 
in Galerija Insula. Tam je na ogled 
razstava Pustetta Benčič - sodobnika 
v umetnosti. Gre za razstavo doku
mentacijskega materiala umetniške
ga delovanja dveh preminulih izol
skih umetnikov Romilda Pustette in 
Borisa Benčiča Podrobnejšo pred
stavitev umetnika in časa v katerem 
je deloval ter njegovih sodobnikov 
je pripravil Dejan Mehmedovič, nje
govo predstavitev pa bomo objavili 
v naslednji številki Mandrača. 
Romildo Pustetta je bil naslednik 
bogate kiparske družinske tradicije, 
saj je predstavljal že peto ali šesto 
generacijo izolskih kamnosekov. 
Kamnoseškega poklica se je sicer 
učil v delavnici dedkovega bratran
ca Domenica Pustette, rad pa je 
zahajal tudi v delavnico dedka Sil
via, v kateri je po naročilu družine

Degrassi nastal najbolj impresiven 
nagrobnik, ki ga lahko najdemo na 
izolskem pokopališču.
Romildovo zanimanje in njegov 
nesporen talent sta botrovala k od
ločitvi, da bo tudi sam nadaljeval 
družinsko tradicijo.
Leta 1971 se je priporočili koprske
ga kiparja Jožeta Pohlena vpisal na 
slovito beneško akademijo Belle arti, 
kjer je leta 1975/76 z odliko diplomi
ral pri profesorju Albertu Vianiju. 
Romildo je bil predstavnik mladih 
obalnih umetniških navdušencev 
(Živko Marušič, Toni Biloslav, Ja
nez Matelič, Boris Benčič...), ki so 
se izšolali na beneški akademiji za 
lepe umetnosti.

Elton John gre proti Izoli
Koncert Eltona Johna in skupine je še vedno na listi koncertov na njegovi spletni strani, tudi 
Mladen Patajac, ki je trenutno na turneji Jamiroquaja v Bolgariji, nima drugačnih informacij.

Otvoritev razstave je bila deležne 
velike pozornosti Izolanov, ki so 
se tako spomnili svojega somešča
na, ki je morda odigral celo pionir
sko vlogo v drugačnem dojemanju 
umetnosti na našem prostoru, saj je 
bil s svojimi neoliberalnimi idejami 
in svobodnimi koncepti vzornik ge
neracijam umetnikov, ki so se šolali 
za njim ali so z njim sodelovali.
Kot je povedal kustos Dejan Mehme
dovič: Izpolnili smo del obveznosti 
do izolskega umetnika in počastili 
njegovo delo, ki smo ga doslej ver
jetno celo preveč zanemarili ali pa 
morda le pozabili.

BALADOOR FESTIVAL 2011

Četrtek, 23.6.

Obalni prostor takrat s skupino mla
dih umetniških navdušencev (Živ
ko Marušič, Toni Biloslav, Janez 
Matelič, Romildo Pustetta, Boris
Benčič...), ki so se izšolali na Acca
demia di belle arti di Venezia zelo 
odprt in svetovljanski. Morda je bila 
ravno neposredna vez med manj
šinskim in matičnim italijanskim 
prebivalstvom v tem pogledu precej 
relevantna in odločujoča. Skratka v 
Obalnem prostoru je bilo umetno
stno vzdušje, pogojeno s svobod
nejšo informacijsko pretočnostjo, 
živahno, napeto v pričakovanju in v 
polnem zagonu skorajda evforično. 
Spreminjanje sveta, ki je v glavah 
mladostnikov zvenelo še od leta 
1968, se je med artistični subjekti 
manifestiralo v sprejemanju boem
skega življenjskega sloga, predvsem 
pa v potrebi za »akcijo«.

Dejan Mehmedovič

Res pa je, da je do koncerta, ki 
naj bi bil na izolskem stadionu v 
soboto 2. julija ostalo manj kot 14 
dni in po obali še ni čutiti tistega 
nestrpnega pričakovanja koncer
ta, niti obalna mesta še niso prele
pljena s plakati za ta nastop. 
Mladen Patajac, ki je trenutno na 
večjem festivalu v Bolgariji, kjer 
spremlja skupino Jamiroquai, nam 
je v telefonskem pogovoru pove
dal, da trenutno nima nobenih 
drugačnih sporočil managementa, 
kar pomeni, da koncert v Izoli bo, 
razen če bi se v zadnjem trenutku 
zgodilo kaj res nepričakova
nega. Ena takšnih “nevarno
sti” je bilo iskanje ustreznega 
klavirja, saj so tistega, ki naj 
bi ga Elton uporabljal v Izoli 
že odpeljali v Turčijo, kjer bo 
5. in 6. julija nastopil v Anka
ri in Carigradu.
Tudi na Eltonovi spletni stra
ni je koncert v Izoli še vedno 
zabeležen prav tako so karte 
še vedno naprodaj.
Mimogrede povejmo, da jih

lahko kupite na spletu, naprodaj 
pa so tudi v agenciji Bele skale. 
Cene vstopnic so med 43 in 85 Bu
rov, kolikor boste morali odšteti 
za VIP tribuno. Sicer pa so ostale 
cene naslednje: parter I: 65 EUR, 
parter II: 57 EUR, parter tribuna: 
49 EUR, tribune: 43 EUR 
Oder bo velik, med največjimi do
slej postavljenimi na koncertih v 
Sloveniji, tudi ustrezno visok in 
tako se bo skupaj z dolžino odra 
Elton John ter njegova skupina 
odlično videla iz vseh kategorij 
vstopnic ki so na voljo.

Ob 19.30 - Odprtje foto razstave Jože 
Požrl: »BALADOOR JAZZ... -2011«
Ob 20.30 - Vaško Atanasovski - so
pran in alt saksofon, flavta / Simone 
Zanchini - akordeon, elektronika 
Ob 22.00 - Matija Dedič & Black coffee electric 
Matija Dedič - klavir, klaviatura / Renato Švorinič - bas / Jadran Dučič 
bobni-

Petek, 24.6.

Ob 20.30 - Francesca Bertazzo Hart Trio
Francesca Bertazzo - vokal, kitara / Beppe Pilotto - kontrabas / Marco Car- 
lesso - bobni
Ob 22.00 - Mirokado Quartet
Miro Kadoič - saksofon / Blaž Jurjevčič - klaviatura / Gašper Bertoncelj - 
bobni / Nikola Matošič - kontrabas / Glasbeni pluralizem je čutiti tudi v 
zasedbi, ki jo vodi zagrebški saksofonist

' *
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Sobota, 25.6.

Ob 20.30 - Next music ensemble
Sri Hanuraga - klaviatura / Francesco Fratini - trobenta / Jan Kus - tenor
in sopran saksofon / Žiga Murko - pozavna / Igor Bezget - kitara / Goran
Krmac - tuba / Andrej Hočevar - bobni
Ob 22.00 - Renato Chicco »Encounters« quartet
Renato Chicco - hammond orgle / Gabor Bolla - tenor saksofon / Dragan
Tabakovič - kitara / Bernd Reiter - bobni
Renato Chicco nam tokrat predstavlja zanimivo zasedbo glasbenikov iz 
vseh vetrov. Energija in swing ter dinamično groovanje hammond orgel 
obetajo še eno izvrstno jazzy srečanje, encounter, tokrat v Kopru. Sklepni 
večer festivala bo tako končal naš mednarodno prav gotovo najbolj 
uveljavljen jazzer.
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Petek, 24. junij 2011
Manziolijev trg - ob 20.30

Dan državnost
ŠPIČIKUC koncert

Špičikuc je domače ime za siničko, ki spomladi preganja kmeta na delo. 
Skupina je nastala v vasi Sv.Peter pred edmimi leti. Sčasoma se je majhen 

sestav glasbenikov večal in spreminjal do današnjega dne. Prve priredbe in 
strokovno podporo je dala Neža Buh, danes bolj znana kot odlična pevka 

Neisha, v zadnjem času pa za orkester skrbi Gordana Buh.
Vabljeni !

Nedelja, 26. junij2011
Park Pietro Coppo - ob 10.00 in Manziolijev trg - ob 18.30

Nedeljske poletne pihalne godbe v Izoli 
Godbeno društvo Alpina Žiri in 

Moselle Vallev Brass band.
Organizator. Center za kulturo, šport in prireditve Izola, TGnzola, Občina Izola, Jami sklad RS za kulturne dejavnosti

Kresna noč - Solsticij Korte 2011
Kulturno društvo Korte vam priporoča in vas vabi v Korte na ogled 
sledečih prireditev:
• V petek, 24. junija ob 19. uri bo pred Staro šolo - Hostlom 
pevski koncert. Peli bodo šolski otroci, društveni zbor in zbor z Re- 
pentabra. Potem bomo vsadili lipo, odprli Orlov kotiček in razsta
vo šolskega ex-tempora.
• Naslednji večer, 25. junija, bo med 19,30 in 20,30 v Za
družnem domu odprta Galerija-muzej. Ob 21. uri bo na Kašlerju 
ob kresu čarobni večer z umetnico Klariso Jovanovič;

25.junija - Ljubljanska ulica, 10 -14

Umetnost na cesti:
Predstavitev knjige

Zd UliZO UZitlCOV avtorice Ljube Kofler

razpored za naš ŽGABUCIN
med Mandračem in Bariero:

• 24.6. - kulturno društvo Svilena pot pokušina tajske, indonezijske, 
indijske hrane, predstavitev dejavnosti društva med 16. in 20. uro

• 25.6. - priložnost za pogovor z ameriškim pisateljem Rickom Hars- 
chem, ki je v teh dneh izdal knjigo Arjun&The Good Snake, ki se 
dogaja v Izoli, Indiji in ZDA

Društvo prijateljev mladine Izola poziva vsa DRUŠTVA, POSAMEZNIKE, OR
GANIZACIJE, ki bi želeli preko poletja predstavljati svoje dejavnosti ali izdel
ke na stojnici na trgu med stavbo uredništva Mandrača in restavracijo Bariera. 
Stojnica bo na voljo vsem, ki bodo to želeli. Zaradi organizacije prosimo vse 
zainteresirane, da pokličete na tel. 040 385529 ali nam pišete na mail barbara- 
mo@gmail.com, da si rezervirate termin.

Vesela karavana Klovnbuf.
Izolske norčije in delavnice za otroke.

Info: 041 372 222 (Brigita Dane), http://zavodbufeto.com/

• Sreda, 28. 09. 2011
Park Pietro Coppo - od 10.00 - 12.00 Cirkuško-klovnska delavnica za otroke
Mestne ulice - od 19.00 - 19.30 Interaktivni parada
Park Pietro Coppo - ob 20.00 Predstava udeležencev Klovnbufa 2011:

• Četrtek, 28.09.2011
Park Pietro Coppo - od 10.00 - 12.00 Cirkuško-klovnska delavnica za otroke
Mestne ulice - od 19.00 - 19.30 Interaktivna parada
Park Pietro Coppo - od 20.00 Predstava udeležencev Klovnbufa 2011:

• petek, 30.06.2011
Park Pietro Coppo - od 10.00 - 12.00 Cirkuško-klovnska delavnica za otroke 
Mestne ulice - od 19.00- 19.30 Interaktivna parada 
Park Pietro Coppo - od 20.00 Zaključna produkcija - Izolske norčije 

V primeru slabega vremena prireditve odpadejo!

Galerija Alga / Knstanovtrgi
Vabimo vas na OGLED razstave razstave 
Likovnega društva LIK iz Izole

LIKOVNA KOMBINATORIKA
Milenka ARSENOV, Dragana-Dada ČURIN, 
Zorko DEŽJOT, Marica FRANČEŠKIN, Oskar 
JOGAN, Slavica NASTOVSKI, Mira PUHAR, 
Vahida PUHOV, Marica ŠTEFANČIČ
Razstavo sta omogočila CKPŠ in JSKD

Trl-%

l-TT
galerija INSULA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

PUSTETTA BENČIČ - 
SODOBNIKA V UMETNOSTI
Razstava dokumentacijskega materia
la (slike, filmi, fotografije, publikacije) 
umetniškega delovanja dveh preminulih 
izolskih umetnikov Romilda Pustette in 
Borisa Benčiča.

• Manziolijeva palača
ROMILDO PUSTETTA - IZKLESANO SRCE
Razstava ob 60.obletnici rojstva izolskega kiparja.

Pretorska palača v Kopru
Vabimo vas na ogled razstave

ALEKSANDER PECA
SLIKE
Razstava bo na ogled do 30. junija 2011.

Galerija Salsaverde
/ KUD Salsaverde ■ Kulturno umetniško društvo Salsaverde

fotografska razstava JAZZY_GA!
Žiga Koritnik
11.06.2011 -29.07.2011

Razstavišče Monfort Portorož
CVETO MARSIČ gnezdenje v slanem blatu
Otvoritev v soboto, 18. junij 2011 ob 22. uri mjanie: is. s.-julij, avgust2011)

ATEUvLS .S,,«,,, MARIJA BEGAN0VIČ
Galerija - muzej Korte je v prvem nadstropju Zadružnega doma. Za ogled se dogovorite v
uradu Krajevne skupnosti ali po telefonu 6420 009 Kulturno društvo Korte

Mestna knjižnica Izola
• »Montažno kiparstvo« - razstava skulptur , ki so jih izdelali učenci 

S.razredov Osnovne šole Livade pod vodstvom mentorice Ingrid Knez.
• Razstava članic likovnega društva SOLINAR: Pirih Ljuba, Kovač Ni

ves, Štefančič Iva.
• Razstava izdelkov likovne skupine iz vrtca Školjka, ki so nastali pod 

mentorstvom Jože Kleve.
• Razstava Miloš Arsenov
• »Istrski utrinki« razstava fotografij Dinko Dominik Bizjak

• Središče za samostojno učenje je namenjeno vsem, ki se želite 
samostojno učiti ali izpopolniti svoje znanje s pomočjo multimedijskih 
programov Učenje v središču je brezplačno. Dodatne informacije na tel. 
št.: (05)6631-282

• BORZA ZNANJA IZOLA Vsakdo lahko nekoga nekaj nauči. Ali 
vsakdo ima neko znanje, ki ga lahko posreduje, deli z drugimi, nadgra
di. Borzne informacije so brezplačne. Več informacij lahko dobite na 
telit.: 05 6631 282 ali na spletni strani www.borzaznanja.si
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Tudi psi so lahko del čiste Izole
Na pobudo Krajevne skupnosti Izola staro mesto je Javno podjetje Komunala, v sodelovanju z Občino Izola in izolskimi osnov
nošolci, na izolskih zelenicah, v parkih in na otroških igriščih postavilo opozorilne table za lastnike psov. Trideset opozorilnih 
tabel, ki lastnike psov pozivajo k pobiranju pasjih iztrebkov, so pripravili učenci treh izolskih osnovnih šol.
V petek dopoldne je na Trgu padlih 
v Izoli potekal zaključek akcije z 
naslovom Psički za čisto Izolo.

Na prireditvi sta direktor Komu
nale Izola, Denis Bele in župan 
Občine Izola, mag. Igor Kolenc 
skupaj z osnovnošolci postavila 
opozorilne table za lastnike psov. 
Župan Kolenc je ob tem dejal, da 
so živali in njihovi lastniki v Izoli 
dobrodošli, vendar morajo spošto
vati pravila čiste in urejene okoli
ce. »Moramo spremeniti kulturo 
ljudi, da bo Izola prijetna za vse, 
ki tukaj živimo, in vse, ki jo obi
ščejo,« je še dodal župan. Direk
tor Komunale Izola je učencem 
razdelil nagrade za ustvarjalnost: 
prvo nagrado je dobila Osnovna 
šola Livade, drugo Osnovna šola 
Dante Alighieri in tretjo Osnovna 
šola Vojke Šmuc.

Table, ki so jih učenci ustvarili, 
bodo postavljene še na Velikem 
trgu, v Spominskem parku, v par
ku nasproti Zdravstvenega doma, 
v parku Arrigoni, pred Občino 
Izola, na Svetilniku, na Kosovelovi 
ulici, na zelenici ob Delamarisu, 
na okroglem igrišču v Livadah, na 
Kraški ulici in ulici Bogomira Ma
gajne ter v Simonovem zalivu, szt

Reaktor

Z izolsko tržnico upravljajo branjevke
Sva Marija in Peter Ženko, doma iz okolice Postojne. Že vrsto let se ukvarja
va z manjšo jato kokoši nesnic, ki nam pomagajo preživeti mesec. Kdor se 
vsaj malo spozna na pridobitno dejavnost, nama bo pritrdil, da je narejene
ga samo pol dela, ko neko stvar proizvedeš ali pridelaš, druga polovica dela 
pa je to dobrino prodati. Trg je neizprosen, a da bova naletela na take težave 
prav v vašem mestu, tega nisva pričakovala.
Na začetku tega leta sva poklicala podjetje Komunala v Izoli in jih prosila za 
dovoljenje za prodajo najinih jajc na vaši tržnici. Brez težav smo se dogovo
rili. Celo več. Ko sva jim razložila, da z jajci ni veliko zaslužka, so prisluhnili 
in nama dovolili uporabo svoje mize po ugodni ceni (1 m2). Težave pa so 
se začele spomladi, ko so se na trgu začele pojavljati še druge branjevke, 
gospa R. in gospa I. Prav ti dve sta zahtevali, da tudi midva plačujeva najem 
cele stojnice. Na žalost se je uslužbenec Komunale gospod Z.B. postavil 
na njihovo stran. Tudi njegov nadrejeni, gospod R.P. ni hotel prisluhniti, 
ko sva protestirala v njegovi pisarni. Trdil je, da je enota plačila stojnica in 
sploh ni vedel, da jaz že plačujem 1 m2 površine, kar sicer tudi dovoljuje 
veljaven cenik. Ni težko priti do spoznanja, da je ravnanje obeh branjevk 
namenjeno znebiti se konkurence. Za gospo L sicer ne vem, a gospa R. tudi 
prodaja jajca.

Drage moje gospe, strah 
pred konkurenco je od
več. Če prodajaš »svoje«, 
kvalitetno blago, če sto
jiš za svojimi besedami, 
ko propagiraš svoje bla
go, te stranke hitro spo
znajo in se bodo vedno 
znova vračale. Vedite, 
da je trgovina umetnost, 
ko mora biti zadovoljen 
prodajalec in kupec. Če 
išče prodajalec samo 
svojo korist, potem bo 
kaj kmalu ostal brez 
kupcev, brez prometa. 

Kar še nekaj cvetk bi lahko opisal iz Izolske tržnice, pa ne veva, koliko pro
stora nama je namenil urednik. Opravičujeva se vsem najinim strankam, 
ker se ne bomo več videvali. Lahko jim zagotoviva, da je bil nakup pri nas 
vedno korekten, da so vedno kupili sveža, domača, dobra jajca.
Gospe R. in gospe L ter gospodoma s Komunale pa bi rada rekla naslednje: 
svet je lep, svet je velik in se ne konča v Izoli. Stopite iz svojega vrtička in 
glejte daleč. In ko mislite, da gledate daleč, glejte še dlje. Ne bojte se kon
kurence. V Postojno prihajajo prodajalci od vsepovsod, tudi iz obale, pa se 
kaj takšnega ne dogaja. marijain peterženko

Brigadirsko srečanje bo v Kopru
Klub brigadirjev Slovenskega Primorja in Istre vabi na tradicionalno sre
čanje, ki bo v nedeljo 26. junija 2011 v Restavraciji Emonec, Vanga
nelska cesta 20 Koper Šalara, kjer bomo obujali spomine in se malo 
poveselili. Na seji odbora kluba 20. 4. 2011, smo se sicer dogovorili, da 
bo v letošnjem letu naše srečanje potekalo v Izoli. Žal v Izoli nismo do
bili ustreznega prostora, ker so bile vse primerne dvorane že zasedene, 
zato se bomo pač srečali v Kopru.
Obenem sporočam, da Društvo brigadirjev Velenje in Občina Velenje 
vabita 2. Julija 2011, ob evropskem letu prostovoljstva vse brigadirke 
in brigadirje od leta 1945 - 1990 na Vseslovensko srečanje brigadirjev 
Velenje 2011. Slovesnost s kulturnim programom se bo pričela ob 11. 
Uri ob velenjskem jezeru.
Veselim se našega srečanja in Vas naprošam, da se mi javite na telefon 
05 641 4 372. Brigadirski Zdravo! Anka Mrmoija

Zlata poroka pri Markovičevih
Nerina in Cvetko Markovič sta 17. juni
ja praznovala 50 let življenja v dvoje. 
Nerina je rojena v Podpeči pri Črnem 
Kalu, Cvetko pa je iz Dobrovega v Go
riških brdih, a so se z dužino že leta 
1955 preselili v Izolo. Spoznala sta se 
leta 1959 na plesu v strelskem domu v 
Izoli, leta 1961 pa sta se v Izoli poroči
la in ustvarila družino. V družbi obeh 
otrok sta celo življenje preživela ob 
delu na kmetiji, Cvetko pa še danes 
rad balina in je aktiven v dveh izol
skih pevskih zborih. V družbi članov 
društva invalidov, društva upokojen
cev Jagodje in borčevske organizacije 
se veselita druženj in izletov. Ob nju
nem jubileju jima vsi zbrani na njuni 
zlati poroki iskreno čestitajo in želijo 
še veliko prijetnih skupnih let.

Sraka je našla očima in dom
Našli so jo pod borovcem ob hiši. Bila je velika za ptiča a mala za srako in 
očitno je padla z gnezda, ki pa ga Mateja in Zoran nista uspela najti. Zato 
pa jo je kmalu našla mačka in se začela nevarno plaziti naokrog, vendar je 
takrat nastopil Rudi in jo po zlato prinašalsko odgnal. Tako je sraka dobila 
novega „očeta“. Skupaj z vnukinjo Ines so jo nahranili in odžejali, ker pa 
niso vedeli kaj bo z | 
njo, ko bodo odšli 
domov, so jo pač 
vzeli s seboj. Zdaj 
ima v Ljubljani 
svoj začasni dom 
v obliki ptičje klet
ke, ob kletki pa je, 
seveda, njen skrb
nik Rudi.
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Ancarano: a che gioco 
stanno giocando?

Noi, che abbiamo più volte scritto, com
mentato e illustrato il nostro punto di vista, 
sostanzialmente negativo, in merito alla 
prospettata istituzione del nuovo comune di 
Ancarano, siamo stati richiesti di un nostro 
parere dopo che la Corte Costituzionale della 
Slovenia ha decretato la nascita della nuova 
realtà locale togliendo una fetta del territorio 
dell 'odierno Comune di Capodistria.
Nel rispondere, abbiamo ribadito che a 
sorprenderci non è né il decreto, né la moti
vazione, né - come sottolineato da qualcuno 
-1'abuso di competenze che spetterebbero al 
Parlamento. A sorprenderci è stato il modo: 
un miscuglio di arroganza e di paternalismo 
del tipo “ora vi insegno io come si fa! ”. Anzi, 
a voler esser ancora più chiari, un tentativo 
di togliere la “patriapotestà" alla Camera 
di Stato che sembra aver mostrato evidenti 
segni di incompetenza, di incapacità e, 
forse, anche, di sospetta irresponsabilità. 
Un tentativo, naturalmente, che coinvolge 
anche l’esecutivo e l’intera classe politica 
della Slovenia.
Dal punto di vista dei contenuti del De
creto, la nostra Comunità dovrebbe essere 
soddisfatta, visto che addirittura due dei 
quattro punti del documento stabiliscono 
che il nuovo Comune, da istituirsi con le 
elezioni amministrative del 2014, dovrà 
garantire un seggio del Consiglio Comunale 
alla Comunità Italiana, che alla Comunità 
Italiana verranno assicurati tutti i diritti 
che le derivano dai trattati internazionali e 
dall ’art. 64 della Costituzione.
A questo punto, però, dalla Corte Costituzio
nale, che tanta sollecitudine ha dimostrato nei 
confronti della nostra Comunità, vorremmo 
chiedere alcune delucidazioni. Siamo certi 
che, nell 'ascoltare e nel considerare la voce 
della “Comunità degli Italiani di Ancarano ” 
- in quanto ‘‘soggetto in causa ”-si sia com
portata tenendo conto di annessi e connessi 
nel valutarne la soggettività e la consistenza 
collettiva oltre che giuridica? E poi, come 
mai, le Comunità Autogestite della Comunità 
Nazionale Italiana, Comunale e Costiera, che 
proprio l ’art. 64 della Costituzione investono 
del ruolo di interlocutore nei confronti dello 
Stato e di tutti i suoi strumenti, non è stata 
inserita tra i soggetti in causa e invitata ad 
esprimersi in merito? Forse perché questa 
stessa norma costituzionale stabilisce che 
nessun provvedimento riguardante la Comu
nità Italiana può essere approvato senza aver 
ottenuto prima il consenso della Comunità 
Autogestita? Oppure, nel richiamarsi ai 
diritti che a questa Comunità minoritaria 
andrebbero assicurati nel rispetto degli 
Accordi internazionali, si è preferito dimen
ticare che lo Statuto Speciale allegato al 
Memorandum di Londra che, praticamente, 
dovrebbe impedire eventuali modifiche alle 
circoscrizioni amministrative locali quando 
queste potrebbero comportare un danno per 
la comunità minoritaria ivi residente.
Ma allora, a che gioco stanno giocando?

Silvano Sau

Ancora lontana la Legge di tutela 
della Comunità Italiana

In vista della riunione del Gruppo di lavoro incaricato della stesura di una proposta di Legge 
per la tutela delle Comunità Nazionali Italiana e Ungherese, la Presidenza della Comunità 
Autogestita Costiera della Nazionalità Italiana, riunita a Palazzo Manzioli, ha ribadito il 
parere sostanzialmente negativo a tutte le proposte pervenute dai vari rappresentanti dei 
singoli ministeri del Governo sloveno.

il significato dei “diritti particolari”, oppure 
la richiesta di cogestione dei propri diritti o, 
ancor più, di “autonomia”. Cogestione e au
tonomia che, pur essendo contemplate dalla 
Costituzione slovenae purtrovando possibilità 
esplicative anche nelle normative attuali, in 
fase attuativa sembrano negare completamente 
qualsiasi elemento che confermi, sia da parte 
delle strutture amministrative che di quelle 
politiche, una reale volontà di applicazione. 
Proprio per far fronte a questo stato di cose 
che, con il passare degli anni, sta mettendo in 
forse tutto l’impianto della tutela minoritaria, 
che le due Comunità Nazionali autoctone, la 
Italiana e l’Ungherese, da tempo chiedono 
una Legge di tutela che garantisca l’attuazione 
dell’art. 64 della Costituzione slovena e - dove 
necessario - un suo adeguamento nella copiosa 
normativa di legge in merito che, negli anni, è 
stata prodotta in Slovenia e - purtroppo - spesso 
riposta nel cassetto.

In particolare, 
come sottoli
neato dal pre
sidente Flavio 
Forlanfchenel 
gruppo di lavo
ro rappresenta 
la nostra Comu
nità assieme al 
deputato al seg
gio specifico 
della Camera 
di Stato, Ro
berto Battelli, 

la maggioranza dei contributi sembra non 
aver compreso il significato del problema e, 
soprattutto, a parte singole eccezioni, non sem
brano assolutamente essere a conoscenza della 
problematica minoritaria. Difficile, del resto, 
a chi non si è mai interessato della questione 
nazionale, fra comprendere in poche battute

Al Manzioli tributo a Romildo Pustetta
Nella notte dei musei, Palazzo Manzioli e la galleria Insula hanno riportato nella memoria storica 
degli Isolani la forza creativa dello scultore Romildo Pustetta, a 35 anni della sua scomparsa, 
con la mostra delle sue sculture intitolata “La pietra nel cuore ”.

Estro creativo ed impegno sociale, 
legati alla tradizione familiare 
della lavorazione della pietra 
bianca istriana, gli elementi che 
caratterizzarono l’opera artistica 
dello scultore isolano, Romildo 
Pustetta. Prematuramente scom
parso più di 30 anni fa, all’età di 
soli 25 anni, è riuscito a lasciare 
ai posteri un’importante testimo
nianza del suo tempo e della sua 
personal ità. A ricordarlo, ieri sera, 
alla vernice di Palazzo Manzioli, 
il presidente Silvano Sau, che ha 
sottolineato il suo legame alla tradizione plurigenerazionale dei “taiapiera” della sua famiglia 
che gli hanno trasmesso l’amore per la bianca pietra istriana. Precisa e motivata l’analisi artistica 
delle sue opere, svolta dal critico e direttore della galleria “Insula” Dejan Mehmedovič, il quale 
ha posto in rilievo il contesto storico e ambientale dello scultore che, se avesse potuto portare 
a termine il suo impegno creativo, certamente oggi rappresenterebbe una delle voci importanti 
della scultura contemporanea. Come posto in rilievo nel corso della serata, la mostra è stata resa 
possibile soprattutto grazie all’impegno ed al diretto contributo della famiglia Pustetta, in parti
colare della sorella di Romildo, Rossella Raschini, e delle nipoti Teura ed llaria. Nel prendere la 
parola, Teura, che ha personalmente coordinato l’allestimento della mostra, ha voluto testimo
niare l’importanza che la figura di Romildo, pur non avendolo mai conosciuto, ha avuto per lei 
e per l’altra sorella, llaria, ai fini di una comprensione della sua opera ma, anche, nello stimolare 
indirizzi di orientamento morale e di conoscenza personale. La serata, di fronte alla presenza di 
molti amanti dell’arte, che hanno letteralmente invaso sia gli spazi della mostra che l’antistante 
piazza, è stata ravvivata da un trio di ex amici di Romildo, Gorazd, Bogdan e Matjaž, che hanno 
eseguito brani musicali del periodo legato agli anni ‘70, quando Romildo si trovava nel pieno 
delle sue forze creative, prima di venir stroncato da un male improvviso. All’inizio della serata, 
nell’ambito della “Notte dei Musei”, la figura e l’opera di Romildo Pustetta, a sessant’anni dalla 
nascita, è stata ricordata da Dejan Mehmedovič e Silvano Sau, anche alla “Galleria Insula” dove 
è stata inaugurata la mostra di carattere documentaristico “Pustetta - Benčič: contemporanei 
nell’arte” e comprendente immagini e documenti della collaborazione dei due artisti isolani che, 
oltre ad esser stati legati dalle storiche vicende del periodo postsessantottino, vantavano entrambi 
anche una formazione artistica presso l’Accademia di belle arti di Venezia.



SCUOLA SCUOLA SCUOLA SCUOLA
L'anno scolastico alla scuola elementare DanteAlighierisi chiude ancora una 
volta all'insegna delle innovazioni e della ricerca di soluzioni per arrivare 
ad una scuola moderna ed efficace. Oltre che delle normali attività didattiche, 
accompagnate da un ricco programma di offerte aggiuntive (escursioni, par
tecipazione a spettacoli teatrali, campi scuola, ecc.), l'istituto si è preoccupalo 
di intensificare e consolidare i legami casa scuola, sempre fondamentali per 
un 'azione educativa efficiente, anche laddove più deboli sono le risposte dei 
genitori. Lo si è fatto coinvolgendo i genitori dove era possibile, soprattutto 
alla scuola materna, nelle attività dei figli nelle aule scolastiche. Come sem
pre l’istituto ha dedicato grande attenzione all’aggiornamento dei lavoratori 
coinvolgendoli in vari progetti diformazione in servizio e di perfezionamento 
professionale. A tale questo proposito va ricordato il progetto sloveno di e. 
learning che dovrebbe portare i lavoratori a gestire un portale di studio utile 
ai colleglli e alla comunicazione a distanza con genitori e allievi. Grazie ai 
finanziamenti di Unione italiana è stato tradotto in italiano l'applicativoper la 
gestione di database Lo.polis che rende possibile la compilazione e la stampa 
della documentazione e apre le porte all’attivazione de! registro dei voti in 
rete. L’anno appena concluso ha visto l’introduzione a titolo sperimentale 
dell 'insegnamento della lingua inglese in prima, seconda e terza classe. Come 
sempre, l'istituto ha dedicato parte delle proprie risorse all 'aiuto per gli alunni 
più deboli a raggiungere degli standard minimi del sapere.
Tutte queste attività, unite al buon livello di ammodernamento tecnologico 
raggiunto negli ultimi anni, dovrebbe consentire alla scuola materna e alla 
scuola elementare di svilupparsi con tranquillità e migliorare costantemente la 
qualità delle offerte. Sempre che le annunciate restrizioni delle spese materiali 
e degli organici non rallentino in maniera sensibile tale sviluppo.

CULTURA CULTURA CULTURA CULTURA

Letture poetiche e degustazioni tipiche al ristorante dell’albergo Marina di 
Isola per il gruppo di poeti e scrittori italiani in soggiorno a Duino nell'ambito 
della XI! edizione del progetto “Residenze estive “ e dedicato all'Istria. Nel 
corso della serata al ristorante si sono incontrati con numerosi isolani amanti 
di letteratura, con i quali hanno condiviso momenti e spazi di vita quotidiana. 
L’incontro letterario, che è stato contornato da enogastronomia e speziata 
dalla musica d'autore di Enzo Hrovatin, ha visto la partecipazione di Vilma 
Costantini, Wanda Marasco, Brernia Forster, Giovanni Tuzet, MarcoApollonio, 
Dorina Berian, Isabella Piego, Patrìzia Sosič, Miran Košuta e Silvio Forza. 
Presenti alla manifestazione pure la Console generale d'Italia a Capodistria, 
dott.ssa Marina Simeoni, e rappresentanti dell’Università Popolare di Trieste. 
L'offerta gastronomica è stata curata dallo chef Ivica Evačič-Ivek, mentre la 
scelta dei vini è andata a Robi Stuie. Organizzazione e presentazione della 
serata a cura di Astrid Brenka e della Comunità degli Italiani “Pasquale Be- 
senghi degli Ughi. Nel pomeriggio, poeti e scrittori italiani sono stati ricevuti 
a Palazzo Manzioti dal presidente Silvano Sau che ha brevemente tratteggiato 
la posizione della Comunità Italiana di Isola. In seguito gli ospiti hanno com
piuto una breve visita anche a Palazzo Besenghi, interessandosi soprattutto 
all’omonima Biblioteca storica, e alla Chiesa di Santa Maria d’Alieto.

Festa alta grande in Piazza ed a Palazzo 
Manzioli per il quinto anniversario 
dell'omonimo Wine Bar. Alla serata, or
ganizzata venerdì 17 giugno dal gestore 
de! bar Bruno Zaro, tra i numerosi ospiti 
anche il sindaco di Isola, Igor Kolenc, 
ed il direttore dell’Unità Amministrati
va, Branko Andrejašič, nonché, seppur 
brevemente, la parlamentare, Breda 
Pečan. Nel corso della cerimonia, Zaro, 
che vanta una presenza della casata a 

ìsola fin dal 1348, ha voluto condividere con gli ospiti le storie del vino isolano 
attraverso una sapiente degustazione dei migliori vini e della nuova veste di pre
sentazione al pubblico, con una brillante illustrazione delle antiche tradizioni che 
hanno fatto della viticoltura isolana uno dei più importanti settori di produzione 
e di sostentamento della popolazione nel corso dei secoli. La degustazione dei 
vini della Cantina Zaro è stata accompagnata dalla musica di Claudio Chicco 
e, naturalmente, da specialità gastronomiche tipicamente istriane.
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Non c'è più religione
Gentili lettori, è arrivata Testate e con la bella stagione anche noi 
andiamo in vacanza. Ci lasciamo alle spalle lunghi mesi che non ci 
hanno offerto motivi di rallegramento. Troppi scandali in questo nostro 
piccolo Paese che hanno buttato ombre negative sulla nostra sempre 
meno coccola Isola. Infatti, oggi non si può progredire e neanche man
tenere quanto raggiunto nel passato. Per curiosità abbiamo chiesto a 
una persona: Quando sarà meglio? E lui ci ha risposto: Il meglio c’è 
già stato. Risposta che ci lascia poche speranze. Soprattutto nelle 
istituzioni che cercano di offrire al Comitato Olimpico intemazionale 
di inserire nella sua organizzazione uno sport oggi molto diffuso in 
Slovenia: Il Referendum. Isola in questo senso studia di pmporre la 
corsa al rialzo del costo delle prestazioni comunali. Corsa che ha 
per Isola già un numero impressionante di tifosi incazzati. Era logico 
aspettarsi che il malcontento si diffondesse rapidamente causa lo 
scriteriato aumento del costo dei parcheggi e soprattutto degli or
meggi. Di questo passo, dopo aver perso la pesca perderemo pure 
le barche e anche qualcosa d’altro. Arrivederci a settembre.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali
Sabato, 2 luglio 2011, ore 20.00, 
Palazzo Manzioli 
Inaugurazione della mostra fo
tografica “NOI A ISOLA”. La 
serata inizierà con un breve spet- 
tacolino organizzato dalla CI 
P. Besenghi degli Ughi e dalla 
CI D. Alighieri. Aprirà la serata 
Astrid Brenko, accompagnata 
da Claudio Chicco al pianofor
te, con la recita di alcune poesie. 
Seguirà, uno spezzone tratto dal
la commedia “Fregole par sasiar 
l’anema”, organizzato dalla CI 
D. Alighieri. A fine spettacolo 
proiezione in atrio e presenta
zione delle varie foto esposte in 
tutto il Palazzo Manzioli. Or
ganizzazione: CAN di Isola, CI 
Pasquale Besenghi degli Ughi, 
CI Dante Alighieri, Circolo foto
grafico triestino.

Lunedì, 11 luglio 2011, ore 
19.00, Palazzo Manzioli
Inaugurazione della mostra del 
laboratorio artistico figurativo 
BRUM, BRUM...CHE ESTATE! 
Organizzazione: CAN di Isola

Biblioteca D. LOVISATO
- lunedì, martedì e giovedì dalle 
10.00 alle 13.00.
mercoledì e venerdì dalle 16.00 
alle 19.00.
Sala di lettura - dal lunedì al ve
nerdì dalle ore 17.00 alle 20.00.

Aula INFORMATICA
Aperta al pubblico previo accor
do con il responsabile.

Uscite gruppi culturali
14 - 18 luglio 2011, Budapest
Il Coro Haliaetum della CI 
PBDU, partecipa al “Festival dei 
Cori Europei” a Budapest.

Sport - ricreazione
Tutti i sabato di giugno la squa
dra maschile di TENNIS della CI 
PBDU, partecipata al campionato 
ricreativo della lega del Litorale.

Sabato 25 giugno 2011, ore 
18.00, Gallesano
Partecipazione della Squadra di 
Calcetto della C.I. “Dante Ali
ghieri” di Isola al VI TORNEO DI 
CALCETTO SS. Pietro e Paolo.

Sono aperte le iscrizioni per il 
LABORATORIO CREATIVO PER BAMBINI

che si terrà dal 4 all’8 luglio 2011 
con il tema “Brum Bruiti...che estate!” 

guidato dalla mentore, prefissa Fulvia Grbac, che si concluderà nel 
weekend con una gita. Nel frequentare questo laboratorio i ragazzi 
daranno sfogo alla propria creatività artistico figurativa attraverso 

un contatto diretto con veicoli di varie tipologie.
La quota di partecipazione al LABORATORIO CREATIVO è di 30 euro.

Inoltre, Vi informiamo che anche quest’anno 
dal 4 al 29 luglio,

è prevista FASS1STENZA ESTIVA PER BAMBINI, 
dal lunedì al venerdì dalle ore 7.30 alle ore 15.30.

La quota di partecipazione prevista è di 60 euro a testa per tutto il pe
riodo e comprende il laboratorio artistico, le spese di assistenza e di un 

pasto al giorno, la merenda è prevista al sacco a carico dei familiari.
Per i bambini che richiedono solo l’ASSISTENZA nel secondo 

periodo del mese la quota è di 50 euro.
Per ulteriori informazioni chiamare il numero 

05 6162130 oppure 031 353 589.
Organizzazione: CAN di Isola
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KRIMINALNE MALI OGLASI
V gostilno po računalnik?
Nekdo je ponoči vlomil v resta
vracijo na območju Jagodja in 
iz notranjosti ukradel prenosni 
računalnik znamke Lenovo v 
vrednosti 300 eurov. Policisti so 
opravili ogled, sledi kazenska 
ovadba.

Dostavil je več kot je mislil
Neznanec je izkoristil nepazlji
vost voznika, ki je med dostavo 
blaga v trgovino, pustil kabino 
odprto. Iz vozila je ukradel plat
neno torbo z dokumenti, karti
cami in mobitelom znamke Sony 
Ericsson. Lastnika je oškodoval 
za 400 eurov in sledi kazenska 
ovadba.

Baraba restavracijska
Nekdo je izkoristil nepazljivost 
gostje restavracije v Izoli in ji iz 
jopice, obešene na stolu, ukra
del mobitel znamke Iphone 4, 
bele barve s prozorno torbico ter 
jo oškodoval za 600 eurov.

Povratnika sta „vrnila“ denar
Voznik, ki je počival v parkira
nem avtobusu pri ladjedelnici je 
policiste obvestil, da sta ga oro
pala neznanca. Ukradli so mu 
denarnico s 350 euri gotovine. Po 
danem obvestilu in opisu so po
licisti v bližini prijeli 33-letnega 
Koprčana in isti večer še 30-let- 
nega Koprčana, oba povratnika 
kaznivih dejanj. Oba so policisti 
pridržali, jih zaslišali in po ob
veščanju okrožnega državnega 
tožilca spustili na prostost. Prav 
tako je bila najdena denarnica in 
zavarovana z ogledom ter bo vr
njena lastniku. Zoper oba je bila 
podana kazenska ovadba.

Predolgo je parkiral
Policiste so obvestili, da je že 
teden dni na istem mestu par
kiran skuter znamke Peugeot 
Speedfight. Pri preverjanju je 
bilo ugotovljeno, da je bil skuter 
7. 6. 2011 ukraden na območju 
Kopra. Policisti so opravili ogled 
najdenega skuterja in ga še isti 
večer vrnili 42-letnemu lastniku 
iz Kopra.

Ribe so si oddahnile
Nekdo je ponoči s čolna na ko
munalnih privezih ukradel so
nar Humminbird 450TX, ribiško 
palico, daljnogled ter lastnika 
oškodoval za 1000 eurov.

Če je že bilo odprto
Neznanec je v bližini ladjedel
nice na parkirišču vlomil skozi 
delno odprto okno v parkiran 
osebni avtomobil in ukradel av
toradio. Lastnika je oškodoval za 
100 eurov.

lino je hotel domov?
Italijanski varnostni organi so 
izolske policiste obvestili, da so 
na območju Trsta našli oseb
ni avtomobil Fiat Uno, ki je bil 
12. 5. 2011 ukraden na območju 
Izole. Avtomobil je namreč imel 
polomljeno ključavnico. Polici
sti so ugotovili, da je bilo vozilo 
ukradeno 40-letniku iz Kort.

Klinc pa tak znanec
Na interventno številko 113 je 
klical oškodovanec in naznanil, 
da mu je znanec z uporabo sile 
odvzel kolo z motorjem in se 
odpeljal. 18-letnik iz Gažona je 
namreč 15-letnega Izolana, pori
nil z motorja in se odpeljal. Poli
cijska patrulja je v zaledju Izole 
opazila osumljenca kaznivega 
dejanja ropa, ki se je z motor
jem vozil proti območju Kopra. 
Zapeljali so za njim in izsledili 
ukradeno motorno kolo, kate
rega je storilec pustil in zbežal. 
Kolo z motorjem je bilo še istega 
dne vrnjeno oškodovancu. Poli
cisti pa 19-letnega osumljenca z 
območja Kopra še iščejo in bodo 
po izsleditvi zoper njega ustre
zno ukrepali.

Gori, gori - hiša
Policisti in gasilci so bili obvešče
ni o požaru v kletnih prostorih 
stanovanjske hiše. Pri ogledu so 
ugotovili, da je do požara prišlo 
zaradi stika na električnem boj- 
lerju. Ogenj je poleg bojlerja za
jel tudi gorilnik peči, orodje in 
stavbno pohištvo ter povzročil 
za okoli 4000 eurov materialne 
škode.

Več kot po riti
V zaledju Izole so policisti inter
venirali pri kršitvi javnega reda 
in miru, kjer sta se sprla 48-letni 
oče in 22-letni sin. Oče je fizično 
napadel sina, ga večkrat udaril 
po obrazu in pri kršitvi poškodo
val tudi parkirano vozilo ter dve 
motorni kolesi. Ob intervenciji 
policistov je 48-letni kršitelj na
daljeval s kršitvijo in so policisti 
zoper njega odredih pridržanje 
do streznitve. Zoper oba kršitelja 
je bila na kraju izrečena globa. 
Po prejetem predlogu za pregon 
kaznivega dejanja poškodovanja 
tuje stvari s strani oškodovancev 
pa bodo policisti zoper njega 
tudi ustrezno ukrepali po kazen
skem zakoniku.

Darilo za rojstni dan
Policisti so intervenirali na klic 
stanovalke, ki je naznanila, da 
jih pri nočnem počitku motijo z 
vpitjem v sosednjem stanovanju.
V intervenciji so ugotovili, da je 
23-letni moški v družbi prazno
val rojstni dan in mu je bila izre
čena globa za kršitev javnega 
reda in miru v višini 80 eurov.

Znanec ni neznanec
Policisti so intervenirali na klic 
občanke Izole, da jo žali in 
zmerja 37-letni znanec. Kršitelj 
je kraj zapustil pred prihodom 
policistov. Po izsleditvi bo zoper 
njega izrečena globa zaradi krši
tve javnega reda in miru v višini 
250 eurov.

Ura je bila prava
V Luciji pa so policisti zapeljali 
za voznikom osebnega vozila, ki 
je vijugal. Ob 3.32 uri so pridrža
li 33-letnega Izolana, ki je napi
hal 0,69 mg/l alkohola.

Novi oglasi so označeni polkrep- 
ko, ostale si lahko ogledate na 
www.mandrac.si v rubriki mali 
oglasi.

Nepremičnine

PRODAMO
- Prodam 2sobno(51m2) stanovanje 
v centru Izole, tel 0039040 312 009 
med 14 in 17 uro
- V Dobravi prodamo stanovanje, 
138 m2, novo zgrajeno z vrtom in 
parkiriščemjmožnost predelava v 
drugo namembnost) 040 648 297
ODDAMO
- Oddamo 2 sobno stanovanje v 
Livadah, veliko 57 m2, v drugem 
nadstropju Tel. 041 402 187
- Na Ljubljanski ul., v neposredni 
bližini Manzolijevega trga, oddamo 
poslovni prostor skupne površine 
140 m2. Poslovni prostor se nahaja 
v treh etažah. Cena : 550,00 EUR 
051-634-390
NAJAMEMO
- 4 članska, urejena družina, naja
me opremljeno stanovanje za dalj
še obdobje. Tel: 051 341 907
- V Izoli ali Luciji najamem manjše, 
do dovosobno stanovanje za mirno 
družino z otrokom. Tel.: 070 530 781

Delo

Iščemo delavca z vsaj dvoletnimi 
izkušnjami za delo v gostinstvu 
(za šankom) z možnostjo stalne 
zaposlitve. Tel: 041 642 612
- Nudim pomoč starejši osebi, tel 
031 310 410
- Medicinska sestra izvaja ugodno in 
strokovno pedikuro (nego nog) na 
vašem domu. Tel.: 040 820 332
- Delovna in pridna iščem delo za 
čiščenje pisarn in domov v Izoli, tel 
070 217 562
- Domačinka, nudim ostarelim in 
bolnim nego na domu, tudi 24 urno 
Tel: 051 235 947
- Ženska srednjih let, pridna urejena 
in vestna išče delo. Opravljam vsa 
hišna dela, čistim gostinske lokale 
ali poslovne prostore. Telefon: 031 
295 156
-Ponujam inštrukcije matemati
ke, fizike, kemije in angleščine za 
osnovnošolce in srednješolce, ter

Zgodaj so ga žingali
Policisti so v dopoldanskem 
času na območju Izole zaustavili 
58-letno voznico osebnega avto
mobila, zoper katero so odredili 
alkotest, ki je pokazal 0.60 mg/1. 
Zoper voznico je bilo odreje
no pridržanje, sledi obdolžilni 
predlog na pristojno sodišče za 
prekrške.

Največ dva špricerja
Policisti so zaustavili 34-letnega 
voznika osebnega avtomobila, 
zoper katerega je bil odrejen al
kotest, ki je pokazal 0.39 mg/l. 
Vozniku je bila izrečena globa 
zaradi vožnje pod vplivoma al
kohola.

mentorstvo pri pripravi na izpite 
in izdelavi seminarskih nalog. Tel.: 
041 345 634
- Domačinka s podeželja nudi pomoč 
na domu z gospodinjskimi opravili. 
GSM: 041 449 859 (Nevenka)
- V zameno za pomoč na domu 
iščem stanovanje v Izoli 040 452 
947
- Nudim varstvo otrok v popoldan
skem času in ob vikendih. 030 923 
367 (Milka)
- Opravljam različna gospodinjska 
opravila, tel 031 295 156
- Nudim nego na domu starejšim 
osebam, tel 051 235 947

Razno

- Oddamo jogi zakonsko posteljo 
(180 cm x 200 cm). Za prevoz bo
ste morali poskrbeti sami (Jago
dje). Tel: 040 457 888 (zvečer).

Podarim trosed imitaci
ja usja bordo rdeče barve po
goj lastni odvoz tel.040 698 491
- Zelo ugodno prodam televizor Pa
nasonic z dekoderjem Tel: 041 555 
878
- Iščem staro zastavo italijanske ma
njšine z rdečo zvezdo. Tel.: 051 387 
344
- Prodam kozje mleko , mlad kozji 
sir in skuto Tel 041 458 012 ali 05 
6415 467
- Nudim inštrukcije italijanskega 
in angleškega jezika za osnovno in 
srednjo šolo Tel: 031 418 217
- Prodam večjo količino domačega 
žganja po zelo ugodni ceni. 041 
676 541
- Podarim komplet otroško sobo z 
dvema ležišči.Tel.031 326 847
- Mlada štiričlanska glasbena skupi
na iz Izole išče primeren prostor za 
vaje. tel 070 748 145

Vozila in plovila

- Prodam jadrnico UFO 27 v odlič
nem stanju, dolžine 8,30 m. Ima 
lazy-bag, jennaker, motor Yanmar 
18 KV, GPS.VHF, autopilot, polnilec 
baterije, zunanji tuš, tender, radio 
CD..., nima osmoze. Tel. 041-249- 
806
- Prodam avto Lancia Z enoprosto- 
rec - 7 sedežev, nove gume, veliko 
opreme. Cena 1.500 eur. Marko: 041 
935890

Willkomen und danke
Policisti so na Belvederju zausta
vili 42-letnega državljana Nem
čije, ki je vozil motorno kolo s 
hitrostjo 101 km/h in prekoračil 
omejitev hitrosti s prometnim 
znakom za 51 km/h. Zoper kr
šitelja je bila napisan obdolžilni 
predlog na pristojno sodišče za 
prekrške v Piranu, kamor je bil 
tudi priveden in oglobljen.

Hujša poškodba kazalca
24-letni Izolan je padel z motor
nim kolesom pri krožnem križi
šču v izgradnji v Kopru. Pri tem 
si je zlomil členek kazalca na 
levi roki, kar je opredeljeno kot 
hujša poškodba.
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Dve želvi v dveh dneh
V ponedeljek so nas iz izolske mari
ne obvestili, da so med privezanimi 
barkami opazili želvo, ki se je sku
šala prebiti med številnimi vrvmi in 
sidri na odprto morje. Zaradi staro
sti ali bolezni je bila povsem obra- 
ščena z algami, vendar se je vseeno 
razmeroma hitro premikala med 
pomoli. Dragan Sinožič jo je foto
grafiral s telefončkom in nam poslal 
fotografijo (desno), kako se je kon
čalo reševanje pa nismo izvedeli.

Ko smo naslednji dan dobili spo
ročilo Suana Antoloviča, da so 
med kopanjem na Belih skalah 
prijeli veliko želvo s počenim 
oklepom, smo najprej pomisli
li, da gre za isto želvo, a smo se 
zmotili. Kakšna usoda je doletela 
želvo iz marine žal ne vemo, poš
kodovano želvo z Belih skal pa 
so Antolovičevi odpeljali v Akva
rij v Piran, kjer jo je pregledal ve
terinar in verjetno bo kmalu spet 
plavala v našem morju.
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V spomin na tiste dni
Mineva dvajset let od tistih dni, ko 
smo državljani Slovenije doživeli 
vojno. Morda se zdi kratka v pri
merjavi s svetovnimi morijami, am
pak vojna je vojna in dobre vojne ni. 
Kljub temu, da je bilo v zraku čuti
ti nevarnost pa so vojaki enega od 
izolskih vodov teritorjalne obrambe, 
ki so nadzorovali južno mejo pri Se
čovljah, našli čas za skupinsko foto
grafijo. Tako, za spomin, so si rekli: 
Kržišnik, Luša, Lalič, Denič, Tro
ha, Resnik, Kaligarič, Musič, 
Barbarič, Lipold, Berdon, Mejak, 
Mandalenič, Mingotti, Stegovec, 
Šoemen, Korenika, Lipej, Vulič, 
Novak D., Novak L., Čeh in Rožac. 
Če smo koga izpustili naj nam to 
javi, sicer pa Dorijan vabi vse, ki se 
prepoznate na fotografiji, da se mu 
javite na telefon 031 323 243 zaradi 
dogovora o morebitnem srečanju.

Nekatera doživetja 
so nepozabna
Začnejo se v pravi banki. Počitnice, večje 
nakupe ali izpolnitev drugih želja si lahko 
omogočite z NLB Osebnim kreditom.

Poznate prednosti plačila z NLB Posojilnimi 
karticami? Obiščite nas v Poslovalnici Izola, 
Trg republike 3, ali pokličite na telefonsko 
številko 05 / 663 0600. Radi vam bomo 
prisluhnili in poiskali najkrajšo pot do vaših 
nepozabnih doživetij.
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